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 ראש העיר –סקירה ודיווח אודות משבר הקורונה . 1

 

אני פותח את ישיבת מועצת העיר. דבר ראשון, רוצה להביע עוד פעם את  מר חיים ברוידא: 

השתתפותנו באבלה של מיכל, אדריכלית העירייה. אביה נפטר לפני שבוע וחצי, אז מיכל, קבלי 

 מאיתנו השתתפות בצער. 

ברמה העירונית וצעדים,  ערב טוב לכולם, בתוך עידן הקורונה, אני אציג קצת מצב, לגבי מצבנו 

רכות ופעולות שאנחנו עושים. אנחנו שנה, כמעט שנה מפרוץ הקורונה, והמדינה שלנו מוצאת את והיע

 עצמה בתוך גל תחלואה שלישי, והפעם הוא קשה יותר מכל קודמיו.  

במהלך השבועות האחרונים, למרות ההתפרצות של התחלואה בערים סביבנו, אנחנו שומרים על  

תקופת הסגר. אצלנו ברעננה, יש מסה ענקית של אנשים  עצמנו, והציבור נשמע לאחריות, גם ב

 שיוצאים מחוץ לעיר, ולכן גם הסיכוי להידבק, הוא הרבה יותר גדול. 

אבל תעודת כבוד לציבור הרענני, והציבור באמת ראוי להערכה. אנחנו משקיעים המון באכיפה, 

וא המשך מבצע  בהסברה, בבדיקות ובחיסונים, ואין ספק שבימים האלה, האתגר המרכזי ה

 החיסונים בעיר. 

אני שמח, כי רעננה מובילה בהיבט הזה, שיעור המתחסנים בעיר, הוא הגבוה ביותר מבין הערים  

 שאנחנו חברים בו, והגבוה ביותר, מכל רשויות השרון.  15-הגדולות, זה פורום ה

, מחוסנים,  50מתושבי העיר, מעל גיל  92%מתושבי העיר, התחסנו.  57%רק לסבר את אוזניכם, 

 מהתלמידים מחוסנים.  90%י"ב, בתיכונים, כבר מעל  –ובכיתות י"א 

עכשיו, שלא יהיה ספק, זה לא קורה סתם. זה תוצר של מדיניות עקבית ושיטתית ששמה את הנושא  

ומגדירה את הנושא כיעד עליון, ואנשים שיושבים פה סביב לשולחן,   בראש סדר העדיפויות העירוני,

אריאל וישנה פה את מיכל, וישנה פה, בקיצור כולם, ופישמן כמובן גם כן, כל  ואנשים כמובן,

 הביטחון, כולם עוסקים פה מבוקר עד ערב, ואני שמח בדברים האלה. 

אנחנו גם לא חיכינו, מי שזוכר, אני קראתי לכאן לכל יושבי ראש, או המנכלים של קופות החולים,  

לכם, רק אתם תבצעו את החיסונים. וזה, היום,   את המתקנים האלה אני נותן  –ואמרתי להם 
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מבחינתנו, המפתח ליציאה מהמצב של רמזור כתום. אנחנו, רמזור כתום, שלשום עלינו, אנחנו היום  

במגמה, אני מקווה, של ירידה. בכל אופן, למרות שאנחנו כתומים, ובזכות העובדה שאנחנו עשינו את  

פר שלנו, וזו תעודת הוקרה, עוד פעם, לאנשים שבאמת  מבצע החיסונים, אנחנו פותחים את בתי הס

 עשו את המאמצים האלה. 

אנחנו לא פותחים את כל הכיתות, אנחנו פותחים את מה שמאשרים לנו, אבל נשקול בהמשך הדרך 

מה לעשות. אני ראיתי שרשויות מסוימות, כמו תל אביב לדוגמא, אומרת לפתוח את כולם, אבל  

 האלה, באופן הכי כבד משקל.אנחנו נשקול את הדברים  

למעשה, לכל מגזר אנחנו הקמנו מוקד ייעודי של תושבים שרוצים להתחסן, עם אפשרות לשאול  

שאלות. ישנם טלפונים, מי שרוצה יכול לשוחח עם מומחים, לדבר עם אנשים מקצוע, כדי שיפיגו כל  

לפי שיחות טלפון, מבררים מי  חשש, ככל שזה קיים. בפעילות יזומה שלנו, כעירייה, אנחנו מבצעים א

נזקק לסיוע בתיאום תור לחיסון, בעזרה, ואנחנו גם מובילים אנשים על כסאות גלגלים, למוקדי 

 החיסונים, וזה דבר מדהים, אני לא בטוח שרשויות נוספות נוקטות בדברים האלה.

בבתי הקשישים  צעדים, התקנו גלאי עשן  1000יש את היוזמות הייחודיות שהובלנו, עם הנושא של 

בעיר, ואני מאמין שזה גם מוסיף לתחושת הביטחון והביחד של האוכלוסייה. אלה הדברים החשובים 

 ביותר.

בנוסף, אנחנו קיימנו שיתופי ציבור עם אנשי מקצוע ומומחים נוספים, שסייעו לתושבי העיר לעלות  

וגם בנושא הזה, אנחנו די  ולשאול כל שאלה, בקשר למדיניות ההתחסנות, חרדה, חוסן והתמודדות, 

 חלוצים.

מצוותי החינוך כבר חוסנו, וגם זה נחשב למספרים יפים מאוד, ועדיין השאיפה שלנו,   80%-, כ80%

ככל שהזמן עובר, להניע ולהמריץ את השטח, וכמובן לצוותי החינוך, כדי ליצור סביבת לימודים  

 בטוחה, עם החזרה ללימודים.

וב, עם קופות החולים. זה דיאלוג שכל הזמן נמשך, ואני אומר, זה לא אני בקשר רציף, משמעותי וחש

בכדי, מתחמי ההתחסנות כולם, נמצאים במקומות מרכזיים, שיאפשרו גם קיבלו רחבה והספק גבוה 

 של תושבים.
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ישנו מאמץ הסברתי רחב היקף, שמטרתו להגיע לכל קהילה, ולכל פלח באוכלוסייה. אנחנו עושים  

 ת, ומפיצים את המסרים שלנו, בשיתוף דמויות מובילות בתוך הקהילות.את זה בכל השפו

לשמחתי, אנחנו מקבלים ביטוי ותגובות גם מהתושבים, וגם מרשויות אחרות, שבאות ללמוד 

מאיתנו, ואני שמח על כך, כיוון שככל שהמדינה תתחסן, וככל שאנחנו נהיה יותר בטוחים, כך נצא  

 יותר מהר מהדבר הזה. 

ף אתכם שבפגישה שלשום, עם הקצונה הבכירה של המשטרה, בדיון שהיה, במוקד, אמר,  אני אשת

התבטא אחד מהקצינים, רעננה היא בית ספר לניהול עיר, וזו באמת תעודת כבוד לכל עובדי העירייה,  

 ולכל מי שעוסק בתחום הזה.

ן! זה תלוי בכל אחד לכו להתחס –אני מנצל את הבמה הזאת, ופונה לכל תושבי העיר, וקורא לכולם 

ואחת מאיתנו, תקפידו על ההנחיות, שימרו על מרחק, עטו מסיכות, ואנחנו כך נמשיך לשמור על  

 רעננה ועל היקרים שלנו. 

בנושא אחר, אני רוצה להגיד תודה לאיילת ארז סגן. אמש קיימנו ערב מאוד מכובד, עם אמירה מאוד 

, מגנה את התופעה הנוראית הזאת, וחושב שהחובה  חד משמעית, לא לאלימות נגד נשים. אני, כמובן

 של כולנו, לזעוק את הזעקה הזאת, לא עוד.  

אני ביקשתי מסגנית ראש העיר, חברת המועצה דרורה כהן, הממונה על אגף הרווחה, לומר כמה 

 מילים, ולהציג את הנתונים בנושא של השפעת הקורונה על האלימות במשפחה. אז בבקשה, דרורה.  

 

קודם כל, הייתה ישיבה לפני חודש, אני חושבת, או חודשיים, שדיברתי גם על   דרורה כהן: גב' 

 התופעה של השפעת הקורונה על כל המדדים, שברובם קשורים לרווחה. 

אני רוצה לפתוח ולציין את שיתוף הפעולה שזכיתי לו מגיא, מנהל האגף, ישבנו גם עם ראשי  

המצב השתנה ברעננה בעקבות הקורונה. אני מביאה לכם את הצוותים, בשביל לראות עד כמה באמת 

 הנתונים.

כמובן, כמובן, שיש עלייה, בכל המדדים, ובכל התחומים, ואני אתחיל דווקא במחקר עומק שנערך  

דיווח על עלייה   22%באוניברסיטת תל אביב, ושם התברר שיש פגיעה מאוד גדולה ברמת החרדה. 
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ברמת החוסן האישי. זאת אומרת, אני רוצה לספר לכם משהו  20%-ברמת החרדה, ברמה הארצית, ו

אישי, אנחנו עשינו ארבע קבוצות של חברותות לנו, המבוגרים, אנשים חיוניים, אנשים שתורמים  

ועושים כל הזמן, אתמול הייתה סדנא רביעית, ופעם ראשונה שאני שומעת גם בקרב הנשים שלנו,  

ייאוש, נימה של עייפות. די, רוצים לצאת מהמעגל הזה, נמאס  שהן נשים שעושות ותורמות, נימה של

לנו. ואני אומרת עלינו, שאנחנו אנשים מבוגרים, שיודעים למצוא את כל האפשרויות להתחזק, וכל  

מיני חוסנים פנימיים שפיתחנו בעצמנו, כוחות פנימיים, גם אצלנו, אני הרגשתי אתמול איזושהי  

תי זה מדאיג, אבל אין מה לעשות, זה לא דבר שתלוי בנו, ולא ברעננה, ירידה בכוחות. וזה מדאיג, או

 מגיפה עולמית.

  -עכשיו, לגבי פגיעות מיניות, האם יש השפעה על הפגיעות המיניות בגלל הקורונה. מדווח שאם ב

מטופלים, ועדיין יש רשימת המתנה. זאת אומרת,   61, כבר יש 2020 -מקרים כאלה, ב 44, טופלו 2019

 רואים עלייה במדדים.  כבר

אני לא יודעת אם אתם יודעים, יש דבר כזה שנקרא סדרי דין, שבהם כבר מתערבת המשטרה וחוקר 

מקרים. זאת אומרת, התוצאה שהקורונה   110מקרים, עכשיו כאן נכתבו  70היו  2019-נוער. אם ב

 משפיעה גם כבר ברמת פגיעות מיניות.

שלפני הרבה הרבה שנים, כשעוד הייתה תמי קידר אחראית על לגבי סמים והתמכרויות, אני זוכרת 

סם, נסגר ברמה   –סם ברעננה, בכלל אל  –סם, אני לא יודעת אם אתם יודעים, אבל אין אל –אל 

הארצית, אין אל סם יותר. אין לנו אפילו תחנה, אין לנו מקום לקבל ילדים, נערים, שמבקשים עזרה.  

זה גם מקום שאנחנו אחר כך נדבר על ההמלצות, מה אני, אני בטוחה שרוצים כבר להיגמל, אין לנו. ו

שאתה ראש העיר, וכל השותפים, יאמצו בחום את ההמלצות שאני חושבת שהן נשקלו באמת  

 במקצועיות, ובאומץ, מה צריך לעשות, אולי אולי לשפר את המגמה. 

ים, כי אתם יודעים שכדי להיכנס מטופלים דרך האגף, אין מידע לגבי מכורים פעיל 45אז כיום יש לנו 

לטיפול, הוא חייב לגלות רצון, אי אפשר להכריח בן אדם, זה גם לא עוזר. מניסיון של כולנו, מי שעבד  

להגיד על קצת בחינוך, אדם שלא רוצה להיגמל מהתמכרות, ולא משנה איזו התמכרות, גם אני יכולה 

בוא ממניע פנימי שלי, שום דבר לא יעזור. כדי עצמי, התמכרות לאוכל, לא יעזור כלום. אם זה לא י
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נערים ונערות, רצון  45להיגמל, גם מסמים, אלכוהול והימורים, צריך נכונות מצד הנער. והיום גילו 

 לטפל.

על ילד,   SOSשמעתי משהו שמאוד כאב לי היום, שכמעט אין יום שאין להם בלילה, בערב, הודעה, 

 זשהו מענה. אז המצב הוא באמת לא קל, לא קל.על נער, נערה, שהם צריכים לתת אי

לגבי בני נוער וילדים בסיכון, אם אנחנו רוצים שיהיו להם ילדים שיהפכו להיות מסיכון לסיכוי,  

 85היו  2019אנחנו צריכים לעשות כמה דברים. אבל רק אני כבר אגיד לכם שעלתה לנו, אם בשנת 

  126, נדמה לי, היום כבר יש 21עד גיל  17, מגיל 17יל צווים של בית משפט לנערים מתבגרים, זה עד ג

 צווי משפט.

נערים בטיפול. זאת אומרת, המסקנה היא, יש   316בני נוער שהיו בטיפול, היום יש כבר  261אם היו 

 גידול במספר התושבים הזקוקים להגנת החוק, גם לפעמים מצד ההורים. 

אסירת תודה, עשיתי ביקורים במרכז למשפחה,   תשמעו, ברוב המקרים, אני זכיתי, אני ממש מאוד

א'.   –ובכל מיני מרכזים, שהעירייה נותנת שירות לתושב, ובאמת יושבים שם אנשי מקצוע מדרגה א' 

אבל המצוקה הכול כך קשה, בגלל הקורונה, הבדידות של הנערים, במיוחד הנערים, ואלה שבכלל,  

אף פעם לא נמצאים בשום קריטריון, וזה הגיל הכי   אלה שמכיתה ח' עד ט', י', לא סופרים אותם, הם

 אקוטי להיות מושפעים, כי הם עוד לא פיתחו שום דבר משל עצמם.

אז אני חושבת שיש לנו מקום, ואני תיכף אגיד את ההמלצות, ואני מאוד מקווה שאנחנו נשב פעם  

לאור הממצאים.   -ה ך, מה אני הסקתי כמסקנאחרת, אנשי המקצוע יחד עם ההנהלה, ונחשוב יחד אי

נערים ונערות מבתים נורמטיביים, הצטרפו לקבוצת נוער בסיכון. מלבד הנערים שמטופלים  

 נערים פתחו תיק ברווחה.   50במסגרות החינוך, מעל 

סם, היום שולחים אותם להרצלייה,  -אין ברעננה יחידה לטיפול בהתמכרויות, בגלל שסגרו את כל אל

יכולה להגיד שאני ערבה לזה שזה יקרה שראש העיר והמנכ"ל ימצאו את או לנתניה. אני בטוחה, אני 

המקום, לפתוח מקום לילדים שרוצים להיגמל, ושיהיה גם את האיש שמומחה בגמילה בהתמכרויות.  

 לכן גם צריך את תקן העובדות הסוציאלית כזאת. 

תי, אני לא עשיתי בזה  יפה מאוד פתחה, אני אומרת פה יפה מאוד, כי זה לא בזכו  –נתיבים להורות 
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שום דבר, לא ייזקף לזכותי שום דבר, אבל הם פתחו כבר תוכנית חדשה שנקראת נתיבים להורות,  

משפחות, מורכבות, שיחד עם הילדים, שיש  20יחד עם אגף הרווחה הארצי של המדינה, כאשר ייקחו 

לדים בנפרד ובהורים , שהם יראו את עצמם כיחידה עצמאית. לא מטפלים בי5-12להם ילדים בגיל 

אלה עובד סוציאלי לתוכנית   –בנפרד, זה עובדת סוציאלית לילדים, זו עובדת סוציאלית למבוגרים 

משפחות ויבנה יחד איתם תוכנית מותאמת לבעיות ולקשיים שהם נתקלים בהם.   20הזאת, שייקח 

 זה לזכותם של אגף הרווחה.

לא קיים מה שקיים ברעננה, שמקצים עובדת  אני רוצה לציין לשבח, באף עיר, באף עיר בארץ,

סוציאלית לכל תיכון, ובכל תיכון יש עובדת סוציאלית שמלווה את המחנכים ואת היועצות וכו', וזה  

משאב אדיר, שעולה גם, עזבו כספית, אבל זה משאב שמאוד מקל על ההתמודדות הטיפולים בנערים  

 האלה.

א העיר היחידה שהבינה את הצרכים של הנוער, בחשיבות  ואני אמרתי כאן, ראוי לציין כי רעננה הי

הזמינות של מענה מהיר למורכבות האתגרים. רעננה הקצתה עובד סוציאלי קבוע בכל התיכונים 

 בעיר. תודה על שיתוף הפעולה עם העובדות הסוציאליות, ומנהל האגף, גיא. תודה רבה. 

 

 , למה סגרו את אל סם? יש לי שאלה, אם זה כל כך חשוב : מר נדב רוסלר צבי

 

 זו החלטה ארצית,    גב' דרורה כהן: 

 

 עיר כל כך נהדרת, עיר נהדרת, אבל סגרו את אל סם.   : מר נדב רוסלר צבי

 

אל סם זה היה של הממשלה, זה הרשות למלחמה בסמים מטעם הממשלה.    גב' דרורה כהן: 

ה בהתמכרויות לסמים, סגרו את  ואנחנו, אני כיועצת חינוכית, היה לנו יועץ חינוכי שהיה מומח

 המשאב הזה, במדינה, לא כאן. אבל אני מאמינה שרעננה תפתח. 
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נסגר באמת, עוד לפני הקדנציה הזו, וזה ברמה הארצית. דבר שני,   –א'  מר אריאל הילדסהיימר: 

ראש העיר הוביל יוזמה להצטרף לתוכנית הלאומית למניעה, מי שמכיר. מניעת סמים, אלכוהול 

מות. יש תוכנית ארצית כזאת, לצערי, רעננה לא הייתה חלק מהתוכנית, למרות שהמאצ'ינג שם  ואלי

 הוא די גבוה, זה מיליון ₪ מול מיליון ₪. 

הגשנו בקשה, קיבלנו תשובה חיובית. לצערנו, זה עבר בממשלה האחרונה, מהמשרד לביטחון פנים,  

יא הייתה אמורה לבוא בשבוע שעבר לביקור למשרד של אורלי לוי, ביטחון קהילתי, נדמה לי, שמו. ה

לתוכנית, וזו תהיה   ףאצל ראש העיר, יש לנו התחייבות בכתב שעם הקמת הממשלה החדשה, נצטר

 היחידה המפוארת. 

אגב, בקדנציה הזאת, זו פעם ראשונה שהתמנה עובד, שכל תפקידו בכוח, לטפל בסיפור הזה. אמיר  

קד, והתמנתה שני ארוך במקומו, וזה תחת פישמן, בשיתוף  עייאש, עכשיו הוא עבר להיות מנהל המו

 עם אגף הרווחה, וכל האגפים. 

 

אולי זה הזמן להחזיר תקנים שקוצצו ברווחה, וקודם כל, על אותו מאצ'ינג,  גב' רונית ויינטראוב: 

לי שהיא אפילו הביאה את אני זוכר שרות נאור עבדה על זה, אז באמת כדאי להגיד לה תודה. נדמה 

 הבכירים במשרד הרווחה, לביקור כאן, וככה זה נסגר במה שנקרא, בחסותה ובעבודתה. 

 

התוכנית לא הייתה קיימת בתקופת רותי נאור, ולא המאצ'ינג, וזה דברים   מר אריאל הילדסהיימר:

 שהם ידועים וודאיים, ולא מסובך לבדוק את זה.  

 

 אני זוכרת...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אגב, רותי מאוד מאוד תמכה בכניסה, ואמרה לי שלצערה, לא טופל בעבר  דסהיימר:מר אריאל היל

 הנושא הזה. היא בהחלט הייתה חלק מהפגישות, בתחילת הקדנציה, כדי להרים... 
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כמה שאני יודעת, מנהלת אגף רווחה, היא זו שמובילה את הפגישות, אבל  גב' רונית ויינטראוב: 

דברים אחרים. אבל שום, להחזיר את כל נושא, באמת, של תקנים אולי סדרי העבודה השתנו כמו 

אלף ₪  300שקוצצו, ולהוסיף, וזה הזמן גם בתקופת, אפרופו סקירת הקורונה, ביקשתי להוסיף עוד 

לשירות הפסיכולוגי החינוכי, גם שם קוצצו תקנים. אז אני מבקשת לעשות את זה, ואם מדובר על כל 

עלייה, כנראה, לאורך בארץ, ובטח גם בעולם, אבל לא רק, זו רעה  הנושא של אלימות במשפחה, ו

חולה שיש לה הרבה סיבות, אז כדאי להשקיע כאן, לא רק באמת דברים דקלרטיביים, כמו לכבות,  

להדליק את האור, שזה חשוב, או הפגנות, מה שצריך לעשות, זה להשקיע את כל הנושא הזה 

 במערכת החינוך.  

נוך, השקעה במערכות הרווחה, השקעה במערכות הטיפוליות, לאורך שנים,  זו השקעה במערכת חי

וצריך לעשות תוכנית רחבה, ותוכנית עומק, וזה דורש משאבים. אז באמת כדאי להחזיר משאבים  

 שנלקחו מהמקומות הרגישים, 

 

ספר  אם הכוונה לשאבים, ג'ובים, אז אני לא יודע על מה מדובר, אבל בית מר אריאל הילדסהיימר:

 ליאור יסודי, הוקם בקדנציה הזאת, ביוזמה של ראש העיר, אחרי עשרים שנה,  

 

 אבל אני לא מדברת, אני דיברתי עכשיו על אלימות במשפחה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה תיכון ליאור, הולך להיות מוקדם בקדנציה הקרובה,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ל אלימות במשפחה, על מה אתה עונה לי? אבל דיברתי ע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנה אני חושב? תשאלי את רותי נאור.   40שודרג, אחרי  מע"ש ומה, מתי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רותי נאור שדרגה את זה.   מר חיים ברוידא: 
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 בבקשה, וגן ריחות וצלילים שודרג, אחרי הרבה שנים,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ותי נאור. גם רותי נאור. אוקיי, גם ר מר חיים ברוידא: 

 

 לגבי הקורונה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איילת, מה רצית להגיד?   מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה גם לענות לרונית, וגם לומר כמה דברים. אתמול אנחנו קיימנו את    :גב' איילת ארז סגן

ת, אמירה של רעננה, וזה היה מן  רעננה אומרת לא לאלימות כנגד נשים. זו אמירה עירוני –האירוע 

 סוג של ירית פתיחה, לגבי פעולות שאנחנו נעשה פה, כולל תוכניות לימודיות בתוך בתי הספר.  

אז קודם כל, יש תוכניות לתוכניות בבתי הספר, גם בחטיבות וגם בתיכונים, ותלמידים עוברים פה  

עשה פה יותר, ניכנס יותר לעובי שיעורים על כל הנושאים שעכשיו את העלית אותם. אנחנו כן נ

הקורה של התוכניות האלה, יש פה את יועצת ראש העיר למעמד שוויון מגדרי, וזה התפקיד שלה, 

 והיא עושה את תפקידה נאמנה בעניין הזה. אז נעשות פה פעולות, זה לא שלא נעשות פה פעולות.  

 

 תודה איילת.  מר חיים ברוידא: 

 

 רבה איילת.   תודה גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני חייב לשבח גם את איילת וגם את דרורה כהן על הפעולות שהם עושים,  מר חיים ברוידא: 

 למעשה כולם, אבל אני התמקדתי עכשיו בשני התחומים האלה. טוב, אנחנו...  
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שהפיקו שהיא מנהלת אגף הספורט...  הילה שבתאיאני רוצה להודות ל ,חיים   :גב' איילת ארז סגן

 והאירוע בעיניי היה הצלחה. את האירוע, אתמול 

 

 כניסות, וזה דבר שבאמת מעורר כבוד. 2000-נדמה לי שהיו כ מר חיים ברוידא: 

 

 29.12.2020אישור פרוטוקולים של ישיבות המועצה מיום . 2

 

טוב, אנחנו עוברים לאישור פרוטוקולים של ישיבת המועצה מיום  מר חיים ברוידא: 

לים המלאים נשלחו לכם, למישהו יש הערות? אז נעבור להצבעה. מי בעד . הפרוטוקו29.12.2020

פה, כן מי? אתם בעד? כולם ביחד, פה אחד. מועצת העיר  12אישור הפרוטוקולים? ירים ידו. אנחנו 

 . 29.12.2020מאשרת את הפרוטוקולים של ישיבת המועצה מיום  

 
 :הצבעה

  17 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 29.12.2020העיר החליטה פה אחד לאשר את הפרוטוקולים של ישיבות המועצה מיום מועצת 

 

 הצהרת אמונים של חברת המועצה מיכל ברם . 3

 

עכשיו אנחנו עוברים להצהרת אמונים של חברת המועצה מיכל ברם. אז  מר חיים ברוידא: 

מכיר אותה מקדנציה  ישנה, נמרצת, אני  –ברוכה הבאה מיכל, מצטרפת אלינו חברת מועצה חדשה 

קודמת, ואני מאוד מאוד שמח שאת כאן איתנו. אני בטוח שאת תעשי את המלאכה שלך נאמנה, 



 לוגו חברת התמלול                                                                                        עיריית רעננה
 10.2.2021ישיבת מועצה מן המניין 

 

 15 
 

למען הציבור ברעננה, ויש עוד עדיין אותות של דברים שעשית בעבר, ואנחנו משתמשים בהן היום,  

ממיכל להצהיר  וגם השתמשנו, במירכאות, במידע הזה, תוך כדי, עוד לפני שנגשת. אז אנחנו נבקש

 אמונים כנדרש. מיכל, בבקשה. 

 

תודה. אני מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את    :גב' מיכל ברם

שליחותי במועצה. ומשתוקקת לדעת, ככה, מה יוליד יום, ויעזור לי לראות איך משנים, מקדמים. 

 מקווה, שככה, נצליח יחד. בעיניי, להיות חברת מועצה זו לא המטרה, זה כלי. אז אני 

 

 יש חדש תחת השמש, את תראי. מאה אחוז.   מר חיים ברוידא: 

 

 בהצלחה מיכל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה. בהצלחה.   מר חיים ברוידא: 

 

בהצלחה מיכל, ומהיכרותי איתך, אני פשוט שמחה לראות אותך חוזרת ככה   גב' רונית ויינטראוב: 

בה הרבה זכויות, את הקמת פה המון דברים ואין לי ספק שאיפה שתגעי, לתפקיד ציבורי, יש לך הר

   זה יהיה מקום שאפשר יהיה ליהנות ממנו.

 

 תודה רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

 הצעות לסדר. 4

 

אני מבקש מחברת המועצה דבי סלוצקי, להציג את ההצעה לסדר היום   מר חיים ברוידא: 

 .  שהוגשה, בנושא ניהול ועדות עירוניות
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תרשה לי, ראש העיר, לנצל את ההזדמנות של הפורום הזה, כדי לכבד את   גב' דבי סלוצקי: 

זכרו של שלמה הלל, שהיה חבר כנסת בכנסת הראשונה והשנייה, חתן פרס ישראל, אדם מלא זכויות, 

 וגם שהלך לעולמו השבוע, ומגיע לו להנציח את זכרו. 

 

צי שנה האחרונה, אולי עוד קודם, יצא לי להיפגש עם כן. אני חייב לומר שבח מר חיים ברוידא: 

שלמה הלל מספר פעמים, גם בלשכתי וגם בשטח. אנחנו מנסים ברעננה ליזום אתר מורשת לאומית, 

שיהיה מוזיאון פתוח של המעברות, באותו אזור שבו הייתה מעברת רעננה, ואנחנו כרגע עובדים מול  

היה והדבר הזה יצלח, אנחנו ניתן לו שם את הכבוד, כי הוא משרדי הממשלה. ניגשנו גם לקול קורא. ו

 הוביל את המהלך הזה פה ברעננה, יחד עם הרבה אנשים. אז דבי, בואי גשי להצעה לסדר. 

 

הננו מבקשים לדון במועצת העיר הקרובה   -אני אקרא את ההצעה לסדר  גב' דבי סלוצקי: 

 המשנה לתכנון ובניה.   בדגש על וועדת באופן התנהלות הוועדות העירוניות

למלא את תפקידם,   השנה החולפת הייתה מאתגרת במיוחד גם עבור נבחרות ונבחרי הציבור בבואם

וכשלים בהתכנסות וניהול הוועדות דבר  כאשר על הקשיים האובייקטיביים נוספו החוסר העקביות

ית של הנבחרות  לידי ביטוי באופן מלא את התרומה הציבור ששיבש כאמור את היכולת של להביא 

 והנבחרים.

נפלו פגמים כמו   ראוי לטעמינו לייחד דיון לניהול וועדת המשנה לתכנון ובנייה, כי אנו סבורים כי

 כפי שדורש החוק.  העובדה שבפועל נוהלה בידי חבר מועצה ולא על ידי ע"י סגן

י לנהל אותה ורשא מדובר בוועדה סטטוטורית עם כללים מאוד ברורים וקשוחים הקובעים מי יכול

 ובאי לו מקרים על חבר בוועדה להימנע מהשתתפות בדיונים.

העירוניות, דיון שבמסגרתו   הצעת החלטה : מועצת העיר רעננה תקבל סקירה על התנהלות הוועדות

המשפטית תגובש החלטה לשיפורים ותיקונים   יידונו סוגיות לתיקון ולאחר התייחסות היועצת

  לעתיד לבוא.
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אוקיי. לפני שאריאל יקרא, אני רק רוצה לומר, שבכל הוועדות שהזכרת, אני   ידא: מר חיים ברו

יושב ונמצא. כמו שנתתי עכשיו לדרורה את רשות הדיבור, מותר לי לאפשר, באותה ישיבה, לתת 

 למישהו שינהל אותה. אין שום פגם בדברים האלה. 

ב רייזמן, שלא היה אז סגן ראש עיר אני יודע שהחוק שונה לא מזמן, אבל בקצה של השולחן שלך, יוש

וניהל את הוועדה, ואחר כך, לפניו, היה מישהו שלא היה סגן ראש עיר, שקראו לו איתן גינצבורג,  

 בתקופה שסימה הייתה, והוא ניהל את הוועדה.  

הוועדה הזאת מתנהלת בצורה בלתי רגילה, העובדה שאנחנו הצלחנו, בפרק זמן של שנה וחצי, להביא  

מצליחים פה לשנע מהלכים ולהקים ולהכשיר שכונות  אלף מ"ר למסחר, והעובדה שאנחנו 450עוד 

 חדשות, כבישים והכול, זה אומר שהוועדה הזאת עוברת נהדר.

בלילה, לבוא להגיד שהדברים לא   23:00-ו 22:00האורות במחלקת אגף ההנדסה, דולקים עד שעה 

 אשמח ש...  פועלים, זה ממש לא הוגן כלפי האנשים. אז אני

 

אבל יש בעיות, כמו של אנשים שצריכים להימנע מדיון בנושאים, עם תורמים  גב' דבי סלוצקי: 

שלהם, ולא נמנעים, ואנחנו לומדים על זה בדיעבד. אני מצטערת לשמוע, קיבלתי הרבה חומרים  

 מעורך דין אלי אלוש, הוא יוכל אולי להרחיב ולהסביר על מה מדובר.  

 

אז אני אסביר, את לא צריכה להביא אותו. אלי, ברשותך, אני אציג את זה,   א: מר חיים ברויד

 בסדר? תודה רבה.  

היה מקרה אחד, שבו היה איזה אקט של לא החלטה, ולא שום דבר. באותו מקרה, אני ישבתי בראש  

₪ שמישהו תרם לי, אני הולך לסבך אותי ואת   2500הוועדה הזאת. ואם את חושבת, דבי, שבשביל 

 משפחה, אז את טועה.  ה

 

 ... ולא מדובר עליך, במקרה.  גב' דבי סלוצקי: 
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אין סיכוי, לא משנה, אפילו שניים. אין סיכוי שהוא תרם יותר מאשר הסכום   מר חיים ברוידא: 

 הזה, ואני אומר לך חד וחלק, 

 

 לא עליך מדובר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

אומר לך, אף אחד פה לא עושה את זה מתוך   אוקיי, אז גם על  אחרים, ואני מר חיים ברוידא: 

 איזה שיקול דעת של להניע מהלך. דבי, את חברה,  

 

 לידיעתך, הדברים נבדקים מחוץ לעיר ברעננה, וכל החומר נמצא.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 או אה, אני כבר שומע את זה, אגב, עוד לפני הבחירות. דבי,  מר חיים ברוידא: 

 

מאוימת, כמה אני מאוימת, השם יעזור. אנחנו רק מתעסקים  כמה אני  גב' דרורה כהן: 

 בענייני מערכת הקורונה, אנחנו עוד לא חדלנו.  

 

 עזבו, כן. אוקיי, אנחנו אריאל בבקשה, תקרא את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 כן, בבקשה, על אף,    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ש יסביר.  רגע, שנייה, אולי כדאי שאלי אלו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אלי אלוש לא רוצה להסביר.  מר חיים ברוידא: 
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 כי נשמע שאתה טועה, ויש דברים מוצקים שאלי אלוש  העביר באופן...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא נותן לאלי אלוש את רשות הדיבור.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא חתום עליהם. מה זאת אומרת אתה לא נותן? אבל יש דברים ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, את לא מנהלת את הישיבה.  מר חיים ברוידא: 

 

על אף אתגרי התקופה, העירייה קיימה בשנה החולפת עבודת מטה  מר אריאל הילדסהיימר:

 מסודרת, 

 

 סליחה, אני רוצה לפני שאתה עונה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי,  מר חיים ברוידא: 

 

לא, אבל יש כאן עניין של מנהל תקין, אני לא רוצה שתחשיד חברי מועצה  : גב' רונית ויינטראוב

 שיושבים כאן.  

 

 אל תפריעי, תקריא.   מר חיים ברוידא: 

 

על אף אתגרי התקופה, קיימה העירייה בשנה החולפת עבודת מטה  מר אריאל הילדסהיימר:

מקפידה העירייה לפרסם את  מסודרת, ובכלל זה כינוס הוועדות העירוניות. כיום, בניגוד לעבר, 

פרוטוקולי ועדות החובה והוועדות הרלוונטיות באתר העירייה, כך שניתן להתרשם מההיקף  

 18ומהרצינות בשקיפות המלאה. הוא הדין, אף לגבי ועדת המשנה לתכנון ובניה, אשר התכנסה 
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 פעמים בשנה החולפת. 

ישיבות, כנדרש וכמתחייב, על כן מוצע  ראש העיר מכהן כיושב ראש הוועדה, ואף נוכח ופעיל בכל ה

 להסיר ההצעה מעל סדר היום. מי בעד? 

 

 אוקיי, מי בעד הסרת ההצעה מסדר היום?   מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, מי שמסיר את ההצעה מסדר היום, נבקש הצבעה שמית,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 שמסיר את ההצעה מסדר היום, תומך כאן בחוסר מנהל תקין.  ומי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 כי עוד אין את ההסבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

אני פשוט אומרת את זה כאן, קחו את זה בחשבון. אני מציעה לחלק   גב' רונית ויינטראוב: 

  חות להימנע. מהחברים, לפ

 

לפני שאני אצביע בעד, עולה מההצעה   רק רגע, רק דקה, לפני אצביע בעד,  מר ארז ברט: 

הזאת טעם מאוד לפגם, כאילו מזלזלים בתרומה של הוועדות העירוניות, שהתכנסו השנה, למרות  

הקורונה, ומכאן, בשם כל חברי המועצה שמנהלים ועדות עירוניות, ובשם כל חברי המועצה  
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דות העירוניות, אני רוצה להודות לכל נציגי הציבור ונבחרי הציבור, שהגיעו השנה  שמשתתפים בווע

 באופן עקבי, וראוי לציון, לוועדות העירוניות. 

הפרוטוקולים מפורסמים באתר האינטרנט, ובשם כולם, למרות ההצעה הזאת לסדר, להודות לכל מי 

 שמשתתף בוועדות.  

 

 תודה ארז.  מר חיים ברוידא: 

 

 עד כאן.   ברט: מר ארז 

 

 אוקיי. בעד, אילן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 )מצביעים( 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

נגד והייתי רוצה להוסיף שהייתי מאוד שמחה לשמוע את עורך דין אלי אלוש,  גב' פזמנטיר אנה: 

 שיסביר לי שוב, למה במשך חצי שנה, 

 

 כנראה התפכח והחליט,  אלי אלוש מר חיים ברוידא: 

 

 לשכנע אותי ללכת לכל מיני מקומות, ולתת עדות על כל מיני דברים.   גב' פזמנטיר אנה: 

 

 בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 
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 איך זה יכול להיות שפתאום,  גב' פזמנטיר אנה: 

 

 אני אממן לך את הדלק, אם בזבזת אותו לחינם.   מר חיים ברוידא: 

 

 אום הוא בעד, הוא בעד, פת גב' פזמנטיר אנה: 

 

 בסדר, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 ואיך הוא מסביר את זה...   גב' פזמנטיר אנה: 

 

 אז הוא לא רוצה להסביר לך, מיכאל?  מר חיים ברוידא: 

 

 השאלה למה. למה זה...   גב' פזמנטיר אנה: 

 

וקיי, אנחנו  כי הוא התפכח כנראה, עם הזמן שמתאים לו, במקום אחר. א מר חיים ברוידא: 

 ממשיכים הלאה, אבקש מחברת המועצה דבי סלוצקי, 

 

 אני רוצה הסבר למה. מה פתאום,  גב' פזמנטיר אנה: 

 

 להציג את ההצעה לסדר היום, שהוגשה בנושא דיון,   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מבין למה אני לא יכול להצביע.  : מר מיכאל רייזמן
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 יע, עשית עם הראש.  אני אמרתי לך תצב מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני לא עשיתי שום דבר עם הראש.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 למה אתה חושב שעשיתי עם הראש?  : מר מיכאל רייזמן

 

 לא יודע, היה נדמה לי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז נדמה לך לא נכון.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

אז לפני שאני אצביע, אני חשוב שהגיע הזמן שלוועדה לתכנון ובניה, יהיה   : כאל רייזמןמר מי

ממלא מקום ליושב הראש, ושהעסק הזה יתנהל בצורה מסודרת. ואם מישהו שנוכח בישיבות האלה,  

יכול לשים לב שיש יושב ראש דה יורה, ויש יושב ראש דה פקטו. ובסופו של דבר, זה מה שקורה  

ני חושב שלא יקרה שום אסון, אם יתמנה לוועדה הזאת ממלא מקום בצורה מסודרת,  בוועדה, וא

 ואז כל השאלה הזאת בכלל לא הייתה מתקיימת.  

 

אוקיי. אני רוצה לשאול אותך שאלה, כשאתה מדבר על סדר כל כך בכל  מר חיים ברוידא: 

 הוועדות, ועדת הספורט, שאתה עומד בראשה, כמה פעמים היא התכנסה?  

 

 הוועדה הזאת, אם לא אכפת לך,  היא...   : ר מיכאל רייזמןמ
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 אפס.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אפס. אפס פעמים. אפס פעמים. אל תטיף מוסר לוועדות.  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים ברוידא, אם לא אכפת לך,  : מר מיכאל רייזמן

 

 מה, פעם אחת?  מר חיים ברוידא: 

 

 הוועדה הזאת,   : כאל רייזמןמר מי

 

 אפס, אפס פעמים.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוועדה הזאת, היא לא ועדת חובה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 נכון, ודאי שלא, איזו שאלה.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, והיא,  : מר מיכאל רייזמן

 

וועדות.  אתה לא יכול להעביר ביקורת, כשאתה, למעשה, אפילו מזלזל ב מר חיים ברוידא: 

 סליחה, 
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   אני מזלזל בוועדות? : מר מיכאל רייזמן

 

 סליחה, אתה, הנה עובדה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מזלזל בוועדות.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה שמטיף מוסר, פעם אחת בשנתיים לא טרחת לכנס את הוועדה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מטיף מוסר.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אז בשביל זה אתה נמצא שם, כי אין לך זמן.   ידא: מר חיים ברו

 

 אני אומר, הדבר היחיד שצריך לעשות,  : מר מיכאל רייזמן

 

בסדר, מיכאל, אל תטיף לי מוסר, אתה האחרון שיכול להטיף מוסר סביב  מר חיים ברוידא: 

 לשולחן הזה. 

 

 חיים ברוידא,   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, האחרון,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה שלא היית בשום ישיבה של ועדת כספים.   : מר מיכאל רייזמן

 

אתה האחרון שיכול להטיף מוסר למישהו פה מסביב לשולחן, זה אתה  מר חיים ברוידא: 
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 מיכאל, בהרבה תחומים. אוקיי. אני מבקש מחברת המועצה, דבי סלוצקי,  

 

 דיון... אתה פשוט מסיט את ה גב' רונית ויינטראוב: 

 
 :הצבעה

  12 –בעד 

 5 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

  ברוב קולות להסיר את ההצעה מסדר היוםמועצת העיר החליטה 

 
 

להציג את ההצעה לסדר היום, שהוצעה בנושא דיון על התנגדות העירייה על  מר חיים ברוידא: 

 התוואי של המטרו. דבי, לפני שאת מציגה את הדבר הזה, אני רוצה לעדכן אותך, כבר חודשיים 

 שאנחנו פועלים בעניין הזה. אם היית מגישה את זה לפני חודשיים, אני מסוגל להבין.

חודשיים שמשקיעים פה מאות אלפי שקלים, עם יועצים, שני אנשים שיושבים פה מאחורנית,  

 עובדים שעות וימים, עורכי דין, יועצים, יועצים מחו"ל, ועכשיו את מציגה את השאלה הזאת? 

 

 סליחה,  טראוב: גב' רונית ויינ

 

 אני מתרשמת, סליחה לא, רונית...  גב' דבי סלוצקי: 

 

 תקריאי, בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

היא רדפה אחריך, זה חוצפה מה שאתה עושה. זה חוצפה! היא רדפה אחריך   גב' רונית ויינטראוב: 
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 כדי שנבחרי הציבור יעודכנו, 

 

 למה את כועסת?   מר חיים ברוידא: 

 

אוקיי, חשבתי   –ומה שקרה זה שהיא כינסה את המועצה ואתה אמרת  נטראוב: גב' רונית ויי

 בעצמי, ובזכותה אתה כינסת פה עדכון במועצה.  

 

אוקיי, בסדר גמור. דבי, בואי תפתיעי את תושבי רעננה ותשאלי את   מר חיים ברוידא: 

 השאילתא. 

 

 צעה לסדר . אני מתרשמת מההקדמה שלך, שלא קראת בכלל את הה גב' דבי סלוצקי: 

 

 קראתי . מר חיים ברוידא: 

 

כי בהצעה לסדר, אני לא אומרת לך להתחיל לעבוד, אלא לשנות את מה  גב' דבי סלוצקי: 

 שעשיתם עד עכשיו. אז... אני אקרא אותה, כדי שתהיה לך הזדמנות לדעת על מה אני מדברת.  

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

לאחרונה הגישה ל התנגדות העירייה לתוואי המטרו: דיון ע –הצעה לסדר  גב' דבי סלוצקי: 

 צפון, זה אומר שכן עשיתם משהו, כן?  M1עיריית רעננה את ההשגות שלה לתוואי המטרו 

 

 תודה.  מר חיים ברוידא: 
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אשר הופקד להתנגדויות. לטענת התושבים והמומחים איתם הם מתייעצים,  גב' דבי סלוצקי: 

ההתנגדות לבין חוות דעת של המומחים מטעם העירייה עצמה.  וףהתגלו סתירות בין מה שנכתב בג

לשנות ולעדכן את חוות הדעת של המומחים על העירייה,   , 18.2.21-מכיוון שנתנה אורכה עד ה

להבנתנו יש הכרח לעדכן את חוות הדעת , כדי לחזק את התנגדות העירייה לתוואי כפי שהופקד.  אני 

 וש תיקון. באה לעזור לך לתקן, את מה שדר

 

 אה, תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ואני אסביר לך למה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

כחלופה הנבחרת, מה שנקרא  3.5בכתב ההתנגדות ציינה העירייה עד חלופה  גב' דבי סלוצקי: 

 התוואי הלבן. 

ייה הנבחרת, והממקמת את )התוואי הצהוב( כחלופה שנ 3.2להתנגדות, העירייה בחלופה  139בסעיף 

התחנה בפינה הרחובות אחוזה וירושלים. זאת אומרת, שתי ההצעות האלה, אתה מסכים איתי שהן  

 אלה שאתם בחרתם, נכון? 

אבל בחוות הדעת של אינג' תומר גורוביץ, מומחה תחבורתי, צירף המומחה טבלה השוואתית של  

 שונים.החלופות במערב רעננה, ובה דירג את הקריטריונים ה

לפי מיטב הבנתי, יש מקול לשקלל את הציון בקריטריונים נוספים וחשובים יותר, אשר לא נלקחו  

בחשבון, ואשר יש בכוחם להביא להלימה בין חוות הדעת שלו לבין העדפותיה של העירייה ושל  

  תושביה. אתה מבין שיש סתירה?

 

 לא.  מר חיים ברוידא: 
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 אז אין סתירה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא, לא, אין סתירה.   מר חיים ברוידא: 

 

לדוגמא, לא נלקחו בחשבון בשקלול הציון, אני רק מנסה לעזור, כדי לעזור  גב' דבי סלוצקי: 

 לעצמנו, כחברת מועצה וזו חובה ציבורית, אז אנא תקשיב. 

 

ומר  דבי, אני מקשיב לך ואני רוצה להסביר לך. לא כל מה שאומר תושב, זה א מר חיים ברוידא: 

 שהוא צודק. התושבים קיבלו, 

 

 אבל קראתי, אני יודעת לקרוא!  גב' דבי סלוצקי: 

 

התושבים קיבלו את כל המידע, ישבנו עם היועצים שלהם, בסופו של דבר,  מר חיים ברוידא: 

 העירייה, 

 

 אבל יש סתירה בין מה שהם ממליצים, לבין מה שאתה אמרת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 ין שום סתירה.  א מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומרת לך.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 לדעתך, לדעתך.   מר חיים ברוידא: 
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 אוקיי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין שום סתירה.   מר חיים ברוידא: 

 

 לדוגמא, הנה דוגמא.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כן, אוקיי?  מר חיים ברוידא: 

 

ובדה שהתוואי עובר מתחת לבתי הנה דוגמא, לא נלקחו בשקלול הציון, הע גב' דבי סלוצקי: 

ספר ומוסדות ציבור, והאם יש יתרון או חיסרון בתוואי שעובר מתחת לבתי מגורים ו/או מתחת  

 לרחובות, ו/או שטחים פתוחים, מבחינת הקרינה האלקטרומגנטית, רעידות, שקיעת הקרקע וכו'. 

וות הדעת הנוכחית  בכוח הקריטריונים הללו לשפר את השקלול ולהתגבר על הסתירות שבין ח

 והתוואים שנבחרו על ידי הצוות המקצועי של העירייה. 

 3.2-ו 3.5-שתבין, שלפי הציונים שמקבלת הטבלה הזאת, התוואי שאתה לא מעדיף, כן? מאוד קרוב ל

 מאוד מתחת. אז כדאי לך להסתכל על זה. 

ומחה לבתי מגורים, בתי בחוות הדעת ההנדסית של אינג' ישראל דוד, אין התייחסות ספציפית של המ

, אלא רק לרחובות עקיבא  90-, אשר נבנתה ואוכלסה בסוף שנות ה2005הספר וגני הילדים בשכונת 

 . 2005ואחוזה בלבד. אין התייחסות בכלל לכל 

, מחלישות את ההתנגדות של העירייה, לחלקו  2005היעדר דוגמאות ממבני ציבור ובניינים משכונת 

 ד, ולא מחזקות אותה. המערבי של התוואי שהופק

ההנדסה יתגייסו על מנת לשפר ולשנות את חוות הדעת, על מנת שיהיו   ףהצעה לסדר: העירייה ואג

בהלימה עם האמור בכתב ההתנגדות עצמו, שלכם עצמכם. בהלימה לאינטרס העיר ותושביה, כך  

 בה. , תודה ר18-שיוגשו התיקונים הדרושים בחוות הדעת בפרק הזמן הקצר שנותר עד ה
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לא אני ככה מתרשם, שאת באמת לא מבינה את המציאות, אבל לא משנה,  מר חיים ברוידא: 

 נכנס לזה. מי בעד הסרת ה, 

 

 אני לא מבינה, אבל אני קראתי את כל העמודים של...  גב' דבי סלוצקי: 

 

 תקריא את התגובה.   מר חיים ברוידא: 

 

  388מקומית לתוכנית המטרו, הוגשה על פני התנגדות הוועדה ה –בקצרה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 עמודים, לאחר סדרה רחבה של מפגשי ציבור,  

 

 קראתי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 ובהמשך לעבודה יסודית ומעמיקה,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 קראתי את שלוש מאות ומשהו העמודים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

צוע. החלופה המוצעת על ידי הוועדה של מיטב המומחים ואנשי המק מר אריאל הילדסהיימר:

המקומית, תואמת את עמדת נציגות התושבים. לגבי חלופות המשנה, כפי שהוגשו על ידי יועץ  

התחבורה, תואמה עוד קודם פגישה ליום חמישי הקרוב, בהשתתפות ראש העיר, נציגות התושבים,  

 ע, להבא,  יועץ התנועה ונציגי אגף ההנדסה, כדי לדון וללבן את הנושא. מוצ

 

 אשמח להשתתף.   גב' דבי סלוצקי: 

 

להעביר פניות מעין הנ"ל, מוצע להבא להעביר פניות מעין הנ"ל, לדרג   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 המקצועי, או לוועדה הרלוונטית. על כן, מוצע להסיר את ההצעה מסדר היום.  

 

   אין אף עיר שעושה את מה שאנחנו עושים. אף עיר. מר חיים ברוידא: 

 

 שיתוף הציבור?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אף עיר. כן, גם שיתוף ציבור. אוקיי, מי בעד הסרת ההצעה מסדר היום?   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יורה בעצמך.   גב' דבי סלוצקי: 

 

חיים, מתקנים אותנו פה שאין שליש שבעד הצבעה שמית, ולכן הם לא     :דובר

 יכולים לבקש הצבעה שמית. 

 

 אוקיי, אז זה רק... חבר'ה, אז להרים ידיים בבקשה.   ידא: מר חיים ברו

 

 תודה תהילה והילה.     :דובר

 

 לא הבנתי, למה אין הצבעה שמית?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כיוון שאתם לא שבעה, אין לכם את השליש שאתם צריכים. אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 לת מי נגד.  לא גמרת את ההצבעה, לא שא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי נגד? אוקיי. חמישה. הפתעת אותי, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

  12 –בעד 

  5 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 ברוב קולות להסיר את ההצעה מסדר היום.מועצת העיר החליטה 

 

 אני תמיד שמחה לעזור לך, אתה יודע .   גב' רונית ויינטראוב: 

 

נוקט בעמדה מעשית ועניינית, ואתה סתם מחלק אותנו בין   חבל שאתה לא  גב' דבי סלוצקי: 

 קואליציה ואופוזיציה.  

 

 אני לא מחלק, אתם. אני מחלק אתכם?  מר חיים ברוידא: 

 

 יש נושאים, שהם לא אופוזיציה וקואליציה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

י לך, במיוחד תכנון ובנייה, ונושא כזה כבד כמו הם לא יוצאים, כמו שאמרת גב' רונית ויינטראוב: 

עתיד המטרו, התחבורה של העיר, זה טובת התושבים, זה תכנון עיר, זה לא אופוזיציה וקואליציה. 

 גם לוועדת תכנון ובנייה,  

 

 רונית, אני לא ירדתי,   מר חיים ברוידא: 
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 אמרתי לך,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  כן? מר חיים ברוידא: 

 

 לא יוצאים מישיבה ומספרים לתושבת מי הצביע נגדה ובעדה , רונית ויינטראוב: גב' 

 

 טוב.  מר חיים ברוידא: 

 

 לפני שיש פרוטוקול חתום.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מאחר,  מר חיים ברוידא: 

 

 זה טובת התושבים, זה עתיד העיר.  לא הולכים בפופוליזם, זה לא פוליטיקה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כיוון שהייתי פעם גם חבר אופוזיציה, ואני מכיר את זה מהצד השני, אל   מר חיים ברוידא: 

 תטיפי לי מוסר.  

 

 וככה התייחסו אליך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לפקודת העיריות 338אישור למחיקת חובות )דו"חות חניה ופיקוח( על פי סעיף . 5

 

 ות חניה ופיקוח,  אישור למחיקת חובות, דו"ח מר חיים ברוידא: 

 

 אפרופו, אתה לא באת לוועדות.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני מבקש מגזבר העירייה להציג. יוסי, בבקשה.    מר חיים ברוידא: 

 

 טוב, נשלחו לכם...  : מר מזרחי יוסי

 (בעיות סאונד – )דיבורים מחוץ למיקרופון 

 

אליכם, כל המחיקות, רובן ככולן,  טוב, דו"חות חניה ודו"חות פיקוח שנשלחו : מר מזרחי יוסי

אלף בגין   60אלף ₪,  160-כתוצאה מחברות שהן לא פעילות, שאין ממי לגבות. סך המחיקה, כ

 אלף בגין דו"חות פיקוח.   100-דו"חות חניה, ו

 

 אתה יכול להסביר מאיפה הביטול הזה? למה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

רים, כאשר מדובר בחברה, והחברה לא זה דו"חות שניתנו, ומטבע הדב : מר מזרחי יוסי

 פעילה, אין פשוט ישות משפטית שממנה אפשר לגבות. 

 

ניגש להצבעה. מי בעד אישור מחיקת חובות, דו"חות חניה ופיקוח, על פי   מר חיים ברוידא: 

 לפקודת העיריות? מי נגד? כולם בעד, אוקיי.  338סעיף 

 
 :הצבעה

  16 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

לפקודת  338חובות )דו"חות חניה ופיקוח( על פי סעיף בעד מחיקת  מועצת העיר החליטה פה אחד

  .העיריות
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 רונית ויינטראוב לא נכחה בהצבעה.* 

 
 על שולחן המועצה  10.12.2020הנחת החלטות ועדת הנחות בארנונה מיום . 6

 

על שולחן   10.12.20יום ניחים את החלטות ועדת הנחות בארנונה מאנחנו מ מר חיים ברוידא: 

 המועצה. יוסי, אנחנו רק מניחים, אין הצבעה, רק תסביר. 

 

שהתכנסה בחודש דצמבר, סך הבקשה  2020מדובר בוועדה אחרונה לשנת  : מר מזרחי יוסי

אלף ₪, זה  34-אלף ₪ זה הנחה, כי זה בשנה השוטפת ו 100אלף ₪, מתוכן  137-להנחות מסתכמות ב

 שנה הקודמת. מחיקה, כי זה בגין ה

 

 תודה יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

 26.1.2021בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום  2021כות לשנת יאישור תמ. 7

 

,  26.1.2021, בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום 2021אישור תמיכות לשנת  מר חיים ברוידא: 

 יוסי, תציג. 

 

ה, ועדה מקצועית שעברה את אוקיי. מוגש לכם, למעשה, המלצות הוועד : מר מזרחי יוסי

אישור ועדת המשנה לתמיכות. החלוקה בוצעה, כמובן, בהתאם לקריטריונים שנקבעו, בהתאם 

 להחלטת המועצה,   

 

סליחה, היה דיון ופרוטוקול הדיון של ועדת המשנה, יחד עם הוועדה  גב' רונית ויינטראוב: 

 . המקצועית, לא צורף לסדר היום. אני לא חושבת שאפשר לדון
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 הנוהל קובע שמה שמובא לאישור זה המלצות הוועדה המקצועית.   : מר מזרחי יוסי

 

 אבל היה דיון שלם עם פרוטוקול. כאילו, אתה מבטל את נבחרי הציבור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא. הנוהל הוא כדלקמן: ההמלצות שמגיעות לאישור, זה המלצות הוועדה  : מר מזרחי יוסי

משנה, היא שלמעשה יכולה לאשר או לא לאשר. הוועדה אישרה, ולמעשה, אנחנו המקצועית, ועדת ה

 דנים פה בהחלטות הוועדה המקצועית.  

 

 מי יודע שהיא אישרה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה,  : מר מזרחי יוסי

 

אולי חברי המועצה רצו לעיין בטיעונים שעלו בזמן הוועדה? ויש לי שאלה,  גב' רונית ויינטראוב: 

אם לא בשם אני לא יודעת מה יגידו היועצות המשפטיות, אבל בשם השקיפות, לא היה כדאי להציג  ו

את הדיון? היה דיון שלם של שעתים, כבר לא זוכרת כמה, שישבנו נבחרות ונבחרי ציבור, ודנו בזה,  

 אז למה, ויכול להיות שזה ישפיע, למה, 

 

 קודמת, אז אני זוכר, אז אני מעביר את זה,  כיוון שאני היית גם בקדנציה ה מר חיים ברוידא: 

 

 תפסיק לחיות בעבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  ?2021אני מעביר את זה להצבעה. מי בעד אישור תמיכות לשנת  מר חיים ברוידא: 
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 סליחה, אתה לא יכול, יש גם הצבעה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ?  26.1.21ם בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיו מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, אתה לא יכול, אילנה תעצרי אותו, זו הצבעה נפרדת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר גמור, טוב,   מר חיים ברוידא: 

 

 לא,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לכל סעיף תקציבי, זאת הצבעה נפרדת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

התנהלות הבריונית הזאת! מה זה? אני מצביע בלי לדבר? יש פה תפסיק עם ה גב' רונית ויינטראוב: 

 כספי ציבור שאתה מחלק, מה זה? 

 

 למה את מתעצבנת?   מר חיים ברוידא: 

 

 למה? כי יש פה זילות בכספי ציבור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תהיי רגועה, תהיי רגועה.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגוע.   אני רואה כמה אתה גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני הכי רגוע בעולם.   מר חיים ברוידא: 

 

 בוא נשאל אנשים שיצאו לטיול כמה אתה רגוע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אתן לך, כן, בסדר רונית.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אגיד לך עוד כמה דוגמאות על כמה שאתה רגוע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ברוגע אל זה, זה לא משנה.  ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 מאה אחוז.  מר חיים ברוידא: 

 

וכן, אני רותחת על הזילות בכספי ציבור, ואני אדבר, רגע, ההצבעה עברה?   גב' רונית ויינטראוב: 

לא, אז אני מבקשת להתייחס, בכל הנושא הזה, בסעיף מבנה ציבור, אני מבקשת, היות ולא צורף  

נווה  –לסעיף שנקרא מבקשת להסבר את תשומת ליבם של כל חברות וחברי המועצה,  פרוטוקול, אני

 זמר, בקשה לתמיכה עבור בנייה. מדובר, מדובר, רק שנייה, 

 

 רק לא נווה זמר, בחייך. דיברנו על זה ארבע שעות בישיבה.   מר אילן כהן:

 

 שאלות. אם לקח ארבע שעות, כנראה שהיו כאן הרבה  גב' רונית ויינטראוב: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                                        עיריית רעננה
 10.2.2021ישיבת מועצה מן המניין 

 

 40 
 

אבל בגלל שזה בית כנסת? נו באמת, דנו בזה בוועדת הכספים, כל חברי    מר אילן כהן:

 המועצה, 

 

 אילן, אילן, בוא נדבר עוד,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הייתה הצבעה, אני הייתי נוכח אז בהצבעה, וזה מספיק עם זה.   מר אילן כהן:

 

ך קצת אולי לוחם מינהל תקין. אני רוצה לדבר על  אילן, בוא נעשה אות גב' רונית ויינטראוב: 

הנושא הזה, כי יש פה תקדים. יש פה תקדים בכל הסיפור הזה. יש עמותה, עמותת נווה זמר, עד כאן  

הכול בסדר, העמותה היא עם אישור ניהול תקין, הכול בסדר. לעמותה הזאת, לא הוקצתה קרקע.  

 עוד אין אף הקצאת קרקע בנווה זמר.בישיבת ועדת הקצאות שהתקיימה דובר על זה ש

ואז, מגיעים לוועדת התמיכות, ומציגים כאן תמיכה לבנייה עבור עמותה, שאין לה קרקע, שלא 

מה המשמעות?  הוקצתה לה קרקע. לא היה תקדים כזה מעולם בוועדת התמיכות. לא היה. 

מותות, שכרגע  המשמעות היא שהעמותה הזאת לא קיבלה את ההקצאה. יכול להיות שיש עוד ע

 מתחרות על אותה הקצאה, אולי יש עוד עמותות שרוצות.

אנחנו לא יכולים להגיד מראש, לדעת מראש, שהבקשה שלהם תענה, זה עוד נמצא בתהליך. ואז מה  

קורה? הקצאת הקרקע לא התרחשה, אבל כבר נותנים תקציב לבנייה. לא יודעת איך אפשר להכשיר 

מהיועצות המשפטיות, אחרי הרבה זמן שלקח כדי לקבל חוות דעת  את זה, ואם יתנו להם, הבנתי 

משפטית, כי נראה לי שזאת סוגיה שהם לא הכירו, והן היו צריכות לשבת על זה הרבה, אז אני 

הבנתי, מחוות הדעת, שלמשל, היום לפני שיש להם הקצאת קרקע, לפני, הם יכולים לקבל, למשל,  

ואם בסוף הקצאת הקרקע לא תאושר, אז הם יצטרכו להחזיר כסף על תכנון. הם יבקשו על תכנון. 

 את הכסף. עד הגרוש האחרון. 

 

אבל רונית, על מה הם יקבלו? בואי נהיה בפרטים. הם קיבלו לא על קרקע,    מר ארז ברט: 
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 הם קיבלו תמיכה,  

 

 הם קיבלו לבניה, לבניה איפה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ושיפוץ של מבנה. הם קיבלו לתמיכה   מר ארז ברט: 

 

 לא, הם קיבלו תמיכה לבניה, כתוב בניה, תקרא שוב, ארז. ואני שואלת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ארז, תזכיר לנו גם את קהילת אחווה בתיכון אביב, כי היה מקרה כזה, וגם   מר אריאל הילדסהיימר:

 בית בנג'י היה מקרה כזה.  

 

 לא, לא, ממש לא.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל למה אנחנו מתווכחים? יש פה דיון משפטי,    מר ארז ברט: 

 

 יש לי,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל אריאל, יש פה דיון משפטי, יש פה יועצות משפטיות,   מר ארז ברט: 

 

 יש לי את הזכות לסדר היום.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית,  מר חיים ברוידא: 

 

לת אותך חיים ברוידא, זה הכסף שהבאת מהבית, שאתה הופך את אני שוא גב' רונית ויינטראוב: 
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 העירייה לבנק?  

 

 למה את מתעצבנת?   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה הופך את העירייה לבנק של איזו עמותה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה את מתעצבנת? אני רוצה להסביר לך דבר אחד, תקשיבי,  מר חיים ברוידא: 

 

 כספי ציבור הם קודש,   ב: גב' רונית ויינטראו

 

 את רוצה להקשיב?   מר חיים ברוידא: 

 

 אין לך שום זכות לתת,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את רוצה להקשיב או לא?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא לך, ולא לחיים גולדמן, ולא לאף אחד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את רוצה להקשיב, או לא?  מר חיים ברוידא: 

 

 ויש לי שאלה למה אחרי, אני קודם שואלת, אחר כך תענה לי.  יינטראוב: גב' רונית ו

 

 סליחה, את קראת לי?   מר חיים גולדמן: 
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 את רוצה להקשיב, או לא?  מר חיים ברוידא: 

 

 קראת לי? שמעתי את השם שלי פה.  מר חיים גולדמן: 

 

 את רוצה להקשיב?   מר חיים ברוידא: 

 

 אשאל, אחר כך תענה לי. אני קודם  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה הבעיה שלך איתי בדיוק? לא הבנתי.   מר חיים גולדמן: 

 

 שאלת, אם את רוצה לנהל ככה, אני אעשה,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה רוצה לסתום לי את הפה בבריונות שוב?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יכול להיות. אני רוצה להסביר לך דבר אחד,   מר חיים ברוידא: 

 

 זאת בריונות, אתה יודע.   רונית ויינטראוב: גב' 

 

תקשיבי דקה אחת, בריונות זה לא ממני. אני רוצה להסביר לך דבר אחד.   מר חיים ברוידא: 

יחידות דיור, בקדנציה שלך, לא חשבת שצריך גם   3600בריונות היא עצם העובדה ששכונה, עם 

 וון. לעשות שם בתי תפילה. ואני יכול להגיד לך, שזה היה במתכ

 

 ולכן אתה רוצה ארבעה בתי תפילה?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 ולכן,  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה אומר דברים מאוד חמורים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יכול להיות.  מר חיים ברוידא: 

 

 אף אחד לא ביקש...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 תפסיקי כל דבר שנראה לך עם כיפה, לעשות אנטי, תקשיבי רגע.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה הפופוליזם שלך, זה לא קשור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 די, נגמרה התקופה הזאת ברעננה, ברעננה נגמרה,   מר חיים ברוידא: 

 

 זה פופוליזם.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הקצאה.  לא הייתה הקצאה, חיים, לא הייתה  גב' דבי סלוצקי: 

 

אין לכם היום, למרצ, חבר'ה די, אתם כבר הרבה שנים יושבים פה, ותמיד  מר חיים ברוידא: 

מנסים להעלות את הסוגיה הזאת. אין סיבה בעולם שלא נחיה פה בצוותא, למי שדרוש להתפלל, 

 יכול להתפלל, 

 

 לל, זה קשור לנוהל תקין, זה הכול. פזה לא קשור להת : מר נדב רוסלר צבי
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 זה קשור לעובדה,   ר חיים ברוידא: מ

 

 אפילו להקצות כספים לקרקע של... גב' דבי סלוצקי: 

 

זה החוק מחייב לעשות בתי כנסת במסה כזאת, ובתקופה שלכם התעלמתם  מר חיים ברוידא: 

 מזה בצורה פוגענית ומכוונת. 

 

 אבל אין הקצאת קרקע, איך אפשר לאשר להם?   : מר נדב רוסלר צבי

 

 מכוונת, מכוונת.   וידא: מר חיים בר

 

 אתה נותן כסף לקרקע שלך תדע?  גב' דבי סלוצקי: 

 

אז אני כראש העיר, רוצה לתקן את הדברים האלה, ולבוא להגיד שזכות   מר חיים ברוידא: 

 התפילה ניתנת גם לאנשים שגרים בשכונה הזאת, ואנחנו נתקן את זה.  

 

 זה בצורה נכונה.  זה בסדר, אז אפשר לעשות שאת  : מר נדב רוסלר צבי

 

 קודם מקצים קרקע, אחר כך נותנים,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו עושים את זה בצורה נכונה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא נכון.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 השכונה הזאת כבר התאכלסה,  מר חיים ברוידא: 

 

   אולי נשמע את היועצות המשפטיות בכל זאת? גב' רונית ויינטראוב: 

 

 השכונה הזאת,   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה לשמוע את היועצת המשפטית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

תיכף תשמעי גם אותה. השכונה הזאת כבר התאכלסה במחצית האנשים   מר חיים ברוידא: 

שלה, שמתפללים בבתי ספר, בבתים ובכל מיני מקומות, כי אין להם את הזכות להתפלל, ואנחנו  

ת העיוות הזה. והעיוות הזה, אין בו שום בעיה, הוא חוקי לחלוטין, גם אם אתם תגידו  מתקנים א

 שהוא לא חוקי, ותצעקו עד השמים. 

 

 ארבעה בתי כנסת בבת אחת, כאשר עדיין לא ביקשו ואין הקצאת קרקע.   גב' דבי סלוצקי: 

 

משמעית, רונית.   וזה עיוות שאת אחראית לו בצורה הכי הכי חזקה, כן, חד מר חיים גולדמן: 

את עשית כל מה שלאל ידך, למנוע בקדנציות שהייתה לך את ההשפעה בהן, שלא יבנה אפילו חצי 

מטר של בית כנסת, חצי מטר. ואת לא יכולה להכחיש את זה. אני לא רוצה לצטט פה דברים שאת 

 סקופ, אמרת לי באופן אישי למה את עושה את זה. אם אני אצטט, זה יהיה וואלה, זה יהיה 

 

 חיים גולדמן, כדאי שתהיה מסוגל להוכיח את מה שאתה אומר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

גב' רונית ויינטראוב, רונית ויינטראוב, את יכולה להגיד חיים גולדמן כמה   מר חיים גולדמן: 

שאת רוצה, את עשית את כל מה שביכולתך, בעשר השנים האחרונות, שלא יהיה פה חצי מטר רבוע  
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 בת בתי כנסת. עשית, מנעת ומנעת ומנעת, זה לא ילך יותר. לטו

 

במקביל, אנחנו מקימים גם מרכז קהילתי, וגם בית ספר, ואתם תוכלו עוד   מר חיים ברוידא: 

 ליהנות גם מהדברים האלה, בקדנציה הזאת, אגב.  

 

פוליזם, למה  יש לי שאלה אליך, בוא תסביר לי עכשיו, בצורה יפה ובלי פו גב' רונית ויינטראוב: 

אתה נותן כסף לבניה לעמותה שעוד לא השלימה את תהליך ההקצאה. בוא תסביר לי את ההיגיון, 

 אתה בעצם הופך,  

 

אני נותן, כמו שנתנו לבית בנג'י, באותה שיטה שאתם עשיתם את זה בעבר.   מר חיים ברוידא: 

מהר, ולבנות את בתי   אין שום שינוי. אנחנו רוצים לתת לאנשים את הצ'אנס לרוץ כמה שיותר

התפילה, כמו שאנחנו עכשיו עושים שם גם מרכז קהילתי, וגם בתי ספר. הפופוליזם בא מהכיוון שלך,  

יחידות דיור, שאת למעשה, באמצעות הכוח הפוליטי שלך, מנעת. זה נגמר, אגב, ברעננה.   600רונית. 

 לתת ולרענן את השורות, זה נגמר ברעננה. ואני חושב שהוותיקות שלכם, הגיע  הזמן, קצת 

 

 אל תדאג, זה רק זמני.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אוקיי, חבר'ה, הצבעה, ארז בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 קודם כל, שנייה, הצבעה צריכה להיות נפרדת,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר לבקש את חוות דעתן של היועצות המשפטיות?  : מר מיכאל רייזמן

 

 ההצבעה צריכה להיות על כל סעיף בנפרד.   אוב: גב' רונית ויינטר
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 היועצת המשפטית, את יכולה להגיד את דעתך בסוגיה?  : מר מיכאל רייזמן

 

ואנחנו מאוד נשמח לשמוע את היועצת המשפטית, ועוד משהו, שאלה ליועצת   גב' רונית ויינטראוב: 

לא רק יהיה, אלא יראה המשפטית, ואתה תיתן לי לשאול אותה, כי זה חשוב, שהמינהל התקין 

בפרוטוקול, ואני שואלת שוב, תהילה, היועצת המשפטית, אני שלחתי אלייך, בין השאר, מכתב,  

אחרי ועדת הקצאות, כשאמרתם, גם עורכת דין שרית מזרחי גולדמן, שאין שום הקצאה בנווה זמר, 

, אבל עוד אמרתם  יש רק כוונה להקצות ארבע קרקעות לבתי כנסת –יש. אמר ראש העיר  –אמרתם 

 שבפירוש עוד אין הקצאה. 

ארבעה ימים אחרי זה, מגיע מכתב לתושבי נווה זמר המעוניינים, מוועד קהילת נווה זמר, שמברכים 

 על המוגמר. הראיתי לך את המכתב, שההקצאה הושלמה. שבועיים, חודש אחרי,

 

 אין פה שום עבירה, יש כאן תיקון עוול.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, שנייה, אתה לא מבין, אתה שוב לא מבין על מה מדובר, תן לי להשלים.   ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 רונית, אני באמת לא מבינה מה הבעיה? מה הבעיה שבונים בית כנסת?    גב' דרורה כהן: 

 

 השאלה שלי, תהילה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מדינה יהודית, מדינה יהודית,    :דובר

 

 חודש אחרי,  נטראוב: גב' רונית ויי
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אני לא מבין, אנחנו מדברים על ניהול תקין? אז תנו לעורכת הדין לענות!  : מר מיכאל רייזמן

 מספיק! 

 

לא גרמתי לשאול את השאלה. חודש ימים אחרי זה, מתכנסת ועדת   גב' רונית ויינטראוב: 

 התמיכות, 

 

 לוקח לך המון זמן לשאול את השאלה.  מר חיים גולדמן: 

 

 ואותה קהילה, שלא הייתה שום הקצאה,   רונית ויינטראוב:  גב'

 

 חבר'ה, תהילה, קדימה,   מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר, תשמור פה על התרבות של השיח ותיתן לי לדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ארז, בואו, אם אנחנו מדברים, אז הצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 י לשאול. לא. אני לא גמרת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא...  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל מדברים על ניהול תקין, מספיק.   מר ארז ברט: 

 

תקשיבי רגע, את תתנהגי אליי בכבוד, אם את רוצה שאני אתנהג אלייך   מר חיים ברוידא: 

 בכבוד. 
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 אני שואלת שאלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רק אותך, ואני מבקש ממך דבר אחד,   כל ישיבות המועצה שומעים מר חיים ברוידא: 

 

 זה התפקיד שלי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דבר אחד, תתנהגי בכבוד. ואל תתעצבני, תתנהגי בכבוד.  מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי להשלים את השאלה. כן?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היא לא מסוגלת להתנהג בכבוד.  מר חיים גולדמן: 

 

 רוצה להסביר לך, בתי תפילה שייכים לעם היהודי , אני מר חיים ברוידא: 

 

 אבל הדיון הוא במינהל תקין, אל תענה לי על בתי תפילה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בנווה זמר אין בתי תפילה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תענה לי על בתי תפילה, הדיון הוא על מינהל תקין, היועצת המשפטית,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  ר חיים ברוידא: מ

 

אני שואלת את היועצת המשפטית לפני ההצבעה, האם העובדה שלאור כל  גב' רונית ויינטראוב: 
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 מה שתיארתי, תהילה, היועצת המשפטית, 

 

 כן?  : עו"ד תהילה סובל

 

 האם העובדה שלאור כל מה שתיארתי,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שובה, ובואי נגמור את זה ונעבוד את זה, תהילה, תקריאי את הת מר חיים ברוידא: 

 

 האם העובדה שהקצו כסף לקהילה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבנו את השאלה, תני לענות.  מר חיים גולדמן: 

 

 האם העירייה היא בנק?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבנו את השאלה, תני לענות.  מר חיים גולדמן: 

 

 מה השאלה?  מר חיים ברוידא: 

 

 השאלה היא האם זה תקין.  רונית ויינטראוב: גב' 

 

 אוקיי, בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 להקצות כסף לקהילה שלא קיבלה...  גב' רונית ויינטראוב: 
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 מה שאני מציע לך, הכי דבר נכון,  מר חיים ברוידא: 

 

 את רוצה רק לשאול, נכון?  מר חיים גולדמן: 

 

יצו לך לאחור כשאת מדברת בישיבות המועצה,  תבקשי מהילדים שלך, שיר מר חיים ברוידא: 

 יכול להיות שאת תתחילי להתנהג בצורה אחרת. אוקיי, בבקשה. 

 

 אני מזכירה לך מי הפסיד בחירות על איבוד עשתונות בעימות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר גמור, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 ואחרונה.  וזו לא הייתה פעם ראשונה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תחנך אותי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה אבוד כבר. אוקיי, תהילה, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

אני אשיב, ברשותכם. בדקנו זאת לעומק, ובחנו את כל המסמכים  : עו"ד תהילה סובל

המבוקשת, גם בהתאם לנוהל של  הרלוונטיים לעניין. חשוב לי להגיד שאין מניעה לאשר את התמיכה

 המדינה, של נוהל מתן תמיכות, וגם בהתאם לנוהל של עיריית רעננה, לתבחינים.

חשוב לי לציין, שהעמותה הגישה בקשה להקצאה כבר לפני חודשים רבים, ועתה נמצאת בהליכי 

ת השלמות תכנוניות מול הנדסה, והשלמת מסמכים, לצורך הבאת הדיון בעניינם, בפני ועד
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 ההקצאות. 

אנחנו הצענו לאשר את התמיכה בכפוף לתנאים הבאים: אם, בסופו של דבר, בקשת העמותה  

להקצאה תידחה, העמותה מתחייבת להחזיר את סכום התמיכה במלואה לאלתר, וזאת בתוך המועד  

 שתקבע העירייה.  

 

 זאת הלוואה?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 כה. זאת לא הלוואה, זאת תמי  : עו"ד תהילה סובל

 

 אבל זה יינתן כהלוואה, כי אם ההקצאה לא תאושר, ואני מקווה שכולם,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, טוב, מר חיים ברוידא: 

 

או שאנחנו מכבדים את עורכת הדין, או שאנחנו לא מכבדים את עורכת הדין,   מר חיים גולדמן: 

 תני לה לענות.

 

 שאלתי אם זאת הלוואה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

אני חושב שהכי טוב שאת תסתכלי, אני מציע לך, באמת, זה ישרת אותך,  מר חיים ברוידא: 

 אוקיי, בואו נעבור להצבעה. 

 

רגע, חיים, אני מבקש להודות, בשם כל תנועות הנוער, ובשם הנוער ברעננה,   מר ארז ברט: 

התנועות לתנועות  זו שנה שנייה שוועדת התמיכות, שהנהלת העיר וחברי המועצה, מגדילים את 

 וארגוני הנוער. שנה שנייה ברציפות, ויישר כוח גדול על כך. 
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 תודה רבה, וגם לך יישר כוח על הדברים שאתה עושה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ההצבעה צריכה להיות נפרדת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד הסרת הזה?   מר חיים ברוידא: 

 

 הצבעה נפרדת על התמיכות, מה אתה עושה? מה הסרה? זו  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בעד התמיכות.    מר ארז ברט: 

 

 על כל סעיף תקציבי בנפרד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 כל סעיף צריך להיות נפרד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כל סעיף תקציבי בנפרד, בבקשה.  גב' דבי סלוצקי: 

 )דיבורים מחוץ למיקרופון(

 

בדקנו את השאלה ובחנו את  ות הדעת של היועצת המשפטית(: )השלמת חו : עו"ד תהילה סובל

 כל המסמכים הרלוונטיים לעניין.

ן מתן תמיכות ובהתאם  יאין מניעה לאשר את התמיכה המבוקשת על פי נוהל משרד הפנים בעני

העמותה הגישה בקשה להקצאה כבר לפני חודשים רבים ועתה נמצאת    לתבחיני עיריית רעננה.

תכנוניות מול הנדסה והשלמת מסמכים לצורך הבאת הדיון בעניינם בפני ועדת  בהליכי השלמות 

 הקצאות.



 לוגו חברת התמלול                                                                                        עיריית רעננה
 10.2.2021ישיבת מועצה מן המניין 

 

 55 
 

מאחר והעירייה תפעל בכל הקשור להליך הבקשה להקצאה בהתאם לנוהל ההקצאות ללא משוא  

 פנים ובהתאם לשיקול דעתה, מוצע לאשר את התמיכה בכפוף לתנאים הבאים:

העמותה מתחייבת להחזיר את סכום   -ידחהככל שבסופו של דבר בקשת העמותה להקצאה ת

 התמיכה במלואה לאלתר, וזאת בתוך המועד שתקבע העירייה.

היא תקוזז מכל תמיכה עתידית, ככל שתאושר בגין דמי שכירות עד  -ככל שהתמיכה לא תוחזר

 לכיסוי מלוא ההשבה. העמותה תחתום על התחייבות כאמור לעיל.

בין היתר אך ורק בכפוף להמצאת חשבוניות  -ות הנוהלכמובן שהתמיכה תינתן בכפוף להורא 

  וקבלות.

 

 אנחנו רוצים,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את רוצה, את יכולה לרצות, חבר'ה, קדימה, בואו נרים ידיים.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני בעד כל הסעיפים.    מר ארז ברט: 

 

   אוקיי, יאללה, בעד כל הסעיפים. מי נגד? מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נגד סעיף מבני ציבור, ובעד כל השאר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד בית כנסת.     :דובר

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו נגד סעיף מבני ציבור, בגלל בעיית מינהל תקין גם שנפלה שם, בין  גב' רונית ויינטראוב: 
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 השאר. 

 

 אוקיי. רשמנו, תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

 וגם בגלל שהסעיף הזה לא הופיע בספר התקציב,   ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 יחד עם כל התמיכות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואנחנו חושבים שנפל פגם בשקיפות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פוץ ושמירה על חזיתות בתים,  תודה. אישור תיקון חוק עזר לרעננה, שי מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, סליחה, רונית ויינטראוב לא הדוברת שלי. אני יכול גם לדבר, לא?   : מר מיכאל רייזמן

 

 תצביע, אני צריך לנחש?   מר חיים ברוידא: 

 

 הצבעתי, אתה לא מסתכל.  : מר מיכאל רייזמן

 

 לא, אני לא מסתכל, בסדר, סליחה.  מר חיים ברוידא: 
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אני רק רוצה לשאול את חברי המועצה, האם הם יודעים על מה הם  : יזמןמר מיכאל רי

מצביעים, על סכומים, מי מקבל מה, מי מקבל כמה? אני לא יודע, הפרוטוקול של הוועדה הזאת לא  

 הגיע אלינו. ואני חושב שמן הראוי, 

 

 על השקל אנחנו יודעים.    מר אילן כהן:

 

בגלל שאתה יושב בוועדה. אבל אנחנו, כחברי מועצה,  אתה יודע על השקל, : מר מיכאל רייזמן

אני חושב שמן הראוי היה, לפני שאנחנו מאשרים תמיכות וסכומי כסף, ואני לא נגד לתת תמיכות,  

שלא נבין לא נכון, אני חושב שהיינו צריכים לקבל את פרוטוקול הוועדה, בשביל לדעת בדיוק את  

ה. אני חושב שזה מחובתנו, כחברי מועצה. אנחנו נציגי  חלוקת הכספים, מי מקבל מה, מי מקבל כמ

 מיליונים של שקלים, בלי לדעת למי הולך מה.  ציבור, נבחרי ציבור, אנחנו מדברים פה על עשרות 

 

 נו באמת, מיכאל,   מר חיים ברוידא: 

 

 נראה לי קצת,   : מר מיכאל רייזמן

 

 ה נאמנה.  אני סומכת על חברי הוועדה שעושים עבוד  גב' דרורה כהן: 

 

 חברים,  מר חיים ברוידא: 

 

 אי אפשר לבדוק כל אחד,    גב' דרורה כהן: 

 

 עברו הימים שחברי מועצה לא ידעו מה קורה. הכול שקוף והכול ידוע.   מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

 17 –בעד 

  5 -מבני ציבור סעיף בעד למעט 

 0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 26.1.2021בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום  2021לשנת  כותיתמלאשר מועצת העיר החליטה 

 

 חיים, כשמדברים על מינהל תקין,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אני מבקשת לשנות, רק רגע, אני מבקשת מהיועצת....  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ור תיקון חוק עזר לרעננה, שיפוץ ושמירה על חזיתות בתים,  רגע, איש מר חיים ברוידא: 

 , 1981התשמ"א 

 

 חיים, אנחנו רוצים לתקן את ההצבעה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש מהיועצת המשפטית להציג, תהילה, בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול לאשר סעיף בלי לתת רשות דיבור לאלה שרוצים לסכם.   גב' פזמנטיר אנה: 

 

 העסק הזה לא מובן.   : מר מיכאל רייזמן

 

 רשמנו את מה שביקשת, עשינו הפרדה, רשמנו,   דא: מר חיים ברוי
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 אתם מצביעים עבור מיליוני שקלים,  : מר מיכאל רייזמן

 

 טוב, אני מבקשת בשם סיעת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזו דקה זה היה? שהילדים שלה יוכלו להראות לה?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקשת בשם,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכל רוצה לענות למיכאל,   ט: מר ארז בר

 

 אני מבקשת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, רונית,  מר חיים ברוידא: 

 

תני לדבר, אי אפשר להשתלט פה על הישיבה. אנחנו רוצים לדבר, והיא   מר ארז ברט: 

 משתלטת על הישיבה, מה זה? 

 

 רונית, מיכל ביקשה את רשות הדיבור.   מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו לא בתחרות מי צועק יותר חזק. מיכאל שאל שאלה? מיכל רוצה לענות?   ברט: מר ארז 

 תני לה לענות.  

 

באמת לא הייתי שותפה לדיונים,   –אני מרגישה שאני צריכה לענות, כי אחת   :גב' מיכל ברם
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סעיף, וביררתי את   –כדי להצביע על הסעיפים האלה, ישבתי בשיחה ארוכה עם הגזבר על סעיף 

שאים שכן היה נראה לי שהייתי צריכה לשאול בהם את השאלות, ולכן אני מצביעה, כי קיבלתי הנו

 תשובות, 

 

 אבל מיכל,  : מר מיכאל רייזמן

 

 כדי לברר מה קרה שם.    :גב' מיכל ברם

 

אבל כמו שספר התקציב מוגש לחברי המועצה, ואנשים יודעים לאן הולך  : מר מיכאל רייזמן

 כספים כאלה, יפורסמו,   הכסף, מן הראוי, שגם

 

 אני מסכימה איתך.    :גב' מיכל ברם

 

 אם את מסכימה איתי, תודה רבה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אני מסכימה, אבל אני קיבלתי את התשובות.    :גב' מיכל ברם

 

 אבל אני חושב,   : מר מיכאל רייזמן

 

 לשאול. מיכאל, היית רשאי לבוא ולשאול, כמו שידעת תמיד   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים,  : מר מיכאל רייזמן

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 
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  אנחנו מדברים על שקיפות, : מר מיכאל רייזמן

 

 שקיפות זו שקיפות.   מר חיים ברוידא: 

 

 חלק מהשקיפות היא שגם הציבור ידע את זה,   : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי, הציבור יודע, וכל הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, אני מבקשת לטפל, יש בקשר להצבעה בתמיכות,  ת ויינטראוב: גב' רוני

 

 מי בעד אישור תיקון, תקריאי בבקשה,  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מדברים על התמיכות עוד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא מדברים.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקשת להוסיף להצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

רונית, אני רוצה לציין, הפרוטוקול של הוועדה המקצועית, מפרט את כל  : מר מזרחי יוסי

 הסכומים, את כל החלוקה, על פי הקריטריונים שמועצת העיר קבעה, נשלח בזמן לכל חברי המועצה.  

 

 לא נכון, לא נשלח.   מר מיכאל רייזמן: 
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 נשלח עשרה,  מר מזרחי יוסי: 

 

 וקול הזה לא נשלח, אני מצטער להגיד לך. יוסי, לא נשלח. הפרוט מר מיכאל רייזמן: 

 

 של כל תמיכות,    מר מזרחי יוסי: 

 

 נשלח במלואו, נשלח במלואו. זה לא נכון, נשלח במלואו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא נשלח לחברי המועצה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נשלח במלואו, נשלח גם נשלח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא נשלח לחברי המועצה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  הנה, הנה. מר חיים גולדמן: 

 

 לא לחברי הוועדה, לחברי המועצה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 1981 –אישור תיקון חוק עזר לרעננה )שיפוץ ושמירה על חזיתות בתים(, התשמ"א . 8

 

  –מ"א תיקון חוק עזר לרעננה )שיפוץ ושמירה על חזיתות בתים(, התשאישור  מר חיים ברוידא: 

 , אני מבקש מהיועצת המשפטית של העירייה להציג, בבקשה.  1981

 

 אילנה, אני מבקשת לאפשר לנו לתקן את ההצבעה שלנו בתמיכות,   גב' רונית ויינטראוב: 
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 תיקנו.  מר חיים ברוידא: 

 

 נפלה כאן אי הבנה, לא.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תהילה, תמשיכי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא שמעת מה ההצבעה.  ויינטראוב: גב' רונית 

 

 תהילה, תמשיכי, תהילה,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתם לא נורמאליים.    גב' דרורה כהן: 

 

 היא לא מנהלת את הישיבה, תמשיכי, בבקשה תהילה.  מר חיים ברוידא: 

 

גדים אני מבקשת להוסיף לפרוטוקול את ההצבעה שלנו בתמיכות, אנחנו מתנ גב' רונית ויינטראוב: 

 לסעיף, 

 

פעם, תקריאי את הדברים האלה וזהו זה, היא   20תהילה, אני לא צריך לבקש  מר חיים ברוידא: 

 פשוט משחקת... וזהו זה, תקריאי. 

 

 אנחנו נמנעים בכל שאר הסעיפים, מאחר ולא צורף...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

רעננה, שיפוץ ושמירה על  אנחנו נדרשים להציג את התיקון לחוק עזר ל : עו"ד תהילה סובל
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חזיתות בתים. התיקון המבוקש בא, למעשה, להתמודד עם לקונה שקיימת היום, בנוסח של חוק 

העזר הנוכחי, לפיו במצב שבו קיים בית מגורים עם אדניות שפונים לשטחים ציבוריים, שלא מגוננות 

דרוש מהם את ההסדרה של ונראות מוזנח, העירייה לא יכולה היום לפנות למחזיק, או לבעלים, ול

ההגדרה של מה שנחשב שיפוץ, הדבר הזה. במסגרת התיקון המבוקש, אנו בעצם מבקשים לשנות את 

שבהתקיימו, הרשות יכולה לדרוש מבעל הנכס את ההסדרה, ובמסגרת ההגדרה הזאת, להכניס את 

ע בחוקי עזר רבים,  המילה גינון, מה שלא היה קיים עד עכשיו. נוסח ההגדרה שאנחנו מבקשים, מופי

 ומאפשר לרשות מרחב פעולה טוב יותר.  

 

 תודה.  מר חיים ברוידא: 

 

אני רק מבקשת, שאם זה אדם קשיש, שבגלל זה זה מוזנח, לא רק להתנהג    גב' דרורה כהן: 

אליו במידת החסד, אלא לעזור לו, מקסימום להוריד את האדניות האלה, או לטפח אותן. זאת  

 לשים קנסות, גם לאנשים שהם דלים, קשישים, נכים. להיות עם עין רגישה.  אומרת, לשים לב לא 

 

תיקון  בהחלט דרורה, זה יהיה בזה. אנחנו עוברים להצבעה. מי בעד אישור מר חיים ברוידא: 

 , שירים ידו. מי נגד? אוקיי, נא לרשום בפרוטוקול.חוק עזר לרעננה

 
 :הצבעה

  12 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

)שיפוץ ושמירה על חזיתות בתים(,  לאשר את תיקון חוק עזר לרעננה מועצת העיר החליטה פה אחד 

 .1981 –התשמ"א 
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 2021 –אישור חוק עזר לרעננה )פינוי אשפה(, התשפ"א  . 9

 
 

 אישור חוק עזר לרעננה )פינוי אשפה(, גם אבקש מתהילה להציג את הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו מביאים לפניכם נוסח של חוק עזר חדש, בנושא פינוי אשפה. לעירייה  : עו"ד תהילה סובל

, שמסדיר את הנושא. מדובר בחוק ארכאי, ובתחום זה חלו שינויים  1967יש חוק עזר ישן משנת 

ניהם, הוא היכולת של רשות מקומית, לגבות מעסקים אגרת פינוי פסולת, שהיא  רבים, שהעיקרי בי

 מחוץ לארנונה הכללית. 

כל פעם שמדובר בפינוי פסולת שהיא, למעשה, קשורה לתהליכי הייצור של המפעל, מעבר לרמת  

בסיס מסוימת שתיקבע, מה שנקרא, פסולת עודפת. הרציונאל כאן הוא שלמעשה, כל עסק, מפיק 

אשפה ברמה בסיסית, כי מתקיימת בו פעילות סבירה, וכאשר מדובר באשפה שהיא תולדה של  

עסק, התשלום עבור סילוק האשפה הזאת, צריך להיות חלק מעלויות העסק, ולא  תהליכי הייצור ב

להיות מגולגל על הקופה הציבורית. התשלום ייגבה רק עבור כמות האשפה החורגת, מזו שהתקבלה 

 על ידי תחשיב. 

 

 מה זה חורגת?    גב' דרורה כהן: 

 

 זה לפי תחשיב.   : עו"ד תהילה סובל

 

 ודעת מה זה חורגת המילה, אבל,  לא, אני י  גב' דרורה כהן: 

 

יש תחשיב מסודר, שעליו מבוסס חוק העזר, שאושר על ידי אגף פסולת   : עו"ד תהילה סובל

מוצקה במשרד להגנת הסביבה, ועל ידי חברת הג'יגה, שהיא חברה שמועסקת על ידי משרד הפנים,  

 לבדיקת תחשיבים של חוקי עזר עירוניים, והכול מפורט בתחשיב. 
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אוקיי, תודה, אנחנו עוברים להצבעה. מי בעד אישור חוק עזר לרעננה, פינוי   יים ברוידא: מר ח

 אתה בעד, מיכאל? ואתם? אשפה? מי נגד?

 
 נמנעים.  : מר נדב רוסלר צבי

 

 נמנעים. אוקיי רשמנו את זה. מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  13 –בעד 

  0 –נגד 

 4 –נמנע 

 החלטה: 

  2021קולות לאשר את חוק עזר לרעננה )פינוי אשפה( התשפ"א ברוב מועצת העיר החליטה 

 
 אישור מינוי חברי דירקטוריון תאגיד מי רעננה . 10

 

תאגיד מי רעננה. אנחנו מבקשים למנות את  דירקטוריוןאישור מינוי חברי  מר חיים ברוידא: 

 בתאגיד המים.  דירקטוריוןארז ברט כחבר 

 

 אני צריך לצאת?    מר ארז ברט: 

 

 במקום יקי ודמני שפרש.   ר חיים ברוידא: מ

 

חיים, יש למרצ לפי גודל הסיעה, אני חוזרת על זה כבר בכל פעם שאתה עושה   גב' רונית ויינטראוב: 

את כל שינויי המינויים האלה, ואישרו את זה בעבר, היועצות המשפטיות, מגיע למרצ ייצוג במי 
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 רעננה. נציג ציבור, נציגה.  

 

ההיפך, בתאגיד מי רעננה זה לא רלוונטי. להזכיר, כיהן שם איתן גינזבורג   יימר: מר אריאל הילדסה

 בעבר, את קיבלת על זה מענה, 

 

 לא, היו שני נציגים,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קיבלת על זה מענה מדפנה, בזמנו,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אתה טועה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא רלוונטי בחוק תאגידים,   :מר אריאל הילדסהיימר

 

אוקיי, מי בעד אישור מינוי ארז ברט? מי נגד? אני לא הצלחתי להבין פה, את  מר חיים ברוידא: 

 נגד, אנה? כן? ואתם? נמנעים? 

 

 לא, נגד, אנחנו...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר, אני לא יודע, אבל את אחר כך אומרת שלא הצבעת.  מר חיים ברוידא: 

 

סליחה, עם כל הכבוד, אם אתה פה עושה את זה לפי רצונך, ולא לפי הנוהל  גב' רונית ויינטראוב: 

 ולא לפי גודל סיעות המוכתב, 

 

 איזה נוהל?  מר חיים גולדמן: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                        עיריית רעננה
 10.2.2021ישיבת מועצה מן המניין 

 

 68 
 

 
 :הצבעה

  12 –בעד 

  4 –נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

 אגיד מי רעננה ברוב קולות לאשר את מינויו של ארז ברט לדירקטוריון תמועצת העיר החליטה 

 
 אישור מועצת העיר לעדכון הרכב ועדות עירוניות על פי הנספח המצורף . 11

 

 אישור מועצת העיר לעדכון הרכב ועדות עירוניות, על פי הנספח,  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, לא שאלת מי נמנע, אני לא מבין את הצורה הזאת.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אנחנו נגד.   אוקיי, גב' רונית ויינטראוב: 

 

חבר'ה, אז תצביעו, מה אתם חושבים? שאני יושב פה ואני מנחש מה אתה  מר חיים ברוידא: 

 חושב? 

 

 אבל לא שאלת מי נמנע, תסתכל, תשאל.  : מר מיכאל רייזמן

 

 שאלתי מי נמנע, אתה לא שומע,  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא שאלת.  : מר מיכאל רייזמן
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 אוזן הלא נכונה, אתה לא שומע.  אתה עם ה מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, יש גבול,   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל,  מר חיים ברוידא: 

 

 יש גבול לצורת הדיבור שלך,  : מר מיכאל רייזמן

 

 בסדר, אוקיי,   מר חיים ברוידא: 

 

 שבתור בן אדם שלא יודע מה שהוא מדבר,   : מר מיכאל רייזמן

 

 בסדר , מר חיים ברוידא: 

 

 ומזלזל באנשים אחרים.   : יזמןמר מיכאל רי

 

 אני לא מזלזל, אתה זלזלת.  מר חיים ברוידא: 

 

 תתבייש לך.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא שאלת מי נמנע.   : מר מיכאל רייזמן
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 אתה נמנעת, אל תתרגז, מיכאל.  מר חיים ברוידא: 

 

 מירה הזאת.  אני מבקש לשמוע את התמלול של הא : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי, נעבור להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא נאמר.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אני שאלתי אותן אם הן נמנעות.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אותן אם הן נמנעות, לא שאלת מי נמנע בישיבה.   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, אתה נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 ל! האם יש מישהו שנמנע. לא מיכא : מר מיכאל רייזמן

 

  אתה נמנע? מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  : מר מיכאל רייזמן

 

 יופי. מיכאל נמנע, תרשמו בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה. וכדאי שתחזור בך במה שאמרת.   : מר מיכאל רייזמן
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 אישור מועצת העיר, לעדכון הוועדות העירוניות על פי הנספח,  מר חיים ברוידא: 

 

 כדאי שתחזור במה שאמרת.  : ר מיכאל רייזמןמ

 

 המצורף.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקשת, לפני זה, להתייחס לנושא הזה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  כן? מר חיים ברוידא: 

 

מה שהולך לקרות פה עכשיו, זה כבר הפך להיות ריטואל קבוע, מכוער, שיבוא  גב' רונית ויינטראוב: 

 ם בסעיפים הבאים, שלא בטוח שכולם נכונים ועומדים בכל אמות המידה.  ויחזור על עצמו ג

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

הנושא הזה של חיסול חשבונות, מה שנקרא, עם כל מיני זה הולך, אז  גב' רונית ויינטראוב: 

יכים מדיחים, הכול, תגיד, אבל התפקידים העירוניים הם פיקדון בידיים שלנו, ובטח שלך. הם לא שי

לך, הם לא שלל לחלוקה, כל ההסתערות הזאת, הזלילה הזאת של כיבודים, ההסתערות הזאת על כל  

 רבב ועדה, ואז מטיחים,  

 

 טוב, אנחנו עוברים להצבעה,  מר חיים ברוידא: 

 

 ולקחת אנשים מוכשרים, אתם יודעים מה?   גב' רונית ויינטראוב: 
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    ירוניות, על פי השמות שהקראתי כאן, מי בעד?מי תיקון הרכב הוועדות הע מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא נותן לדבר, אנחנו עוזבים את הישיבה.   גב' פזמנטיר אנה: 

 

 לא נכבד,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, תודה רבה רבה, אוקיי. מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 עזבו את הישיבה*** –ה פזמנטיר ***חברי המועצה צבי נדב, דבי סלוצקי, רונית ויינטראוב ואנ
 
 

 :הצבעה

 12 –בעד 

 0  –נגד 

 0–נמנע 

 החלטה: 

   לאשר את עדכון הרכב הוועדות העירוניות על פי הנספח המצורף. פה אחדמועצת העיר החליטה 

 * מיכאל ריזמן נכח בישיבה ולא הצביע.

 

( על פי  580416824"ר החלפת חברי ועד )הנהלת( ע.ל.ה העמותה לקידום הספורט ברעננה )ע. 12

 ף. רהנספח המצו

 

החלפת חברי ועד )הנהלת( ע.ל.ה העמותה לקידום הספורט ברעננה )ע"ר  מר חיים ברוידא: 

 .( על פי הנספח המצורף580416824

אנו מבקשים למנות את מיכל ברם במקום מיכאל רייזמן, כנציגה מקרב חברי המועצה, אנחנו  
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סובל, במקום עורכת דין דפנה קינן, כנציגה מבין עובדי מבקשים למנות את עורכת דין תהילה 

העירייה. אציין כי המינויים של עובדי העירייה ושל נציגי הציבור, כפופים לאישור הוועדה לבדיקת  

 מינויים של משרד הפנים. מי בעד? מי נמנע? מי נגד? מיכאל רייזמן נגד.  

 
 :הצבעה

  12 –בעד 

  1 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

חברי ועד )הנהלת( ע.ל.ה העמותה לקידום עדכון  ברוב קולות לאשר אתת העיר החליטה מועצ

 .ףר( על פי הנספח המצו580416824הספורט ברעננה )ע"ר 

 

 אני רוצה רק להעיר משהו בקשר להצבעה הזאת.   : מר מיכאל רייזמן

 

  אוקיי. מר חיים ברוידא: 

 

המועצה, ואני מנסה לשאול אותם, תגידו,   אני חושב שאני מסתכל על חברי : מר מיכאל רייזמן

אתם לא מבינים שאנחנו נבחרי ציבור, ואנחנו צריכים לעשות לטובת הציבור? לפעמים, ללא שום  

אופוזיציה, אני לא חושב שיש פה מישהו שחושב שצריכים, ככה, באבחת יד,   –קשר, קואליציה 

א בסדר... אני חושב שתתחילו  לקחת את האנשים, לבטל אותם, להחליט שהם כן בסדר, שהם ל

 להפנים שנושא הנקמנות, הוא דבר שצריך לקחת אותו טיפה מעבר לעצמנו. גם, 

 

 מיכאל אני רוצה לומר לך משהו.  מר חיים ברוידא: 

 

 רק רגע, תן לי לסיים.   : מר מיכאל רייזמן
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 לא, לא ביקשת אישור לדבר, אבל אני רוצה לענות לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה לא ביקשתי?   : אל רייזמןמר מיכ

 

 אני רוצה לענות לך משהו,   מר חיים ברוידא: 

 

 עוד שנייה אחת.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

עוד שנייה אחת. ואני חושב שכל נושא הנקמנות, עם הנושא של צורת הדיבור   : מר מיכאל רייזמן

לדבר לאנשים, אני לא יודע, זה משהו שאף אחד   בצורה לא ראויה, של מי שמנהל את הישיבה, ומנסה

מכם לא שם לב, שמישהו מנסה לשים ולדבר על מומו של אדם, כן אוזן שומעת, לא אוזן שומעת, זה  

לא נשמע לכם קצת מוזר? אנחנו, כאנשים מבוגרים, אף אחד מכם לא יכול לבוא ולהגיד, תגיד חיים, 

 אתה לא חושב שהגזמת? 

 

 כאל, מי מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא חושב, אתה לא,   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, מיכאל,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתם לא חושבים שצריכים טיפה להתנהג בכבוד אל אנשים?  : מר מיכאל רייזמן
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 בסדר, אז אני מתנצל אם נפגעת מזה,  מר חיים ברוידא: 

 

 לא,  : מר מיכאל רייזמן

 

צה לומר לך, האיש שהמציא את פטנט הנקמנות, יושב  אבל דבר אחד אני רו מר חיים ברוידא: 

 מולי! 

 

 חיים, חיים,  : מר מיכאל רייזמן

 

 האיש שאמר לי,   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, אתה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אנה פוזמנטיר, לפני כל האנשים, לא יכולה, אתה תשמע,  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא אנה פוזמנטיר,   : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה אמרת לי,   ר חיים ברוידא: מ

 

 אני לא אנה פוזמנטיר,   : מר מיכאל רייזמן

 

אתה אמרת לי, כל מי שמסרב, להוציא אותו. אתה האיש שהביא את הפטנט  מר חיים ברוידא: 

 הזה, לשבת ולדבר.  
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 סליחה, סליחה, חיים, סליחה, סליחה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 זאת, אם אתה חושב שבדרך ה מר חיים ברוידא: 

 

 אתה אולי לא, אולי אתה לא מבין.  : מר מיכאל רייזמן

 

 תשמע, אל תגיד לי לא מבין,  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין, אתה לא מבין כלום.  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, אל תגיד לי לא מבין.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין שום דבר.   : מר מיכאל רייזמן

 

 יות שלך גובלת בסופו של דבר, ואני אענה לך בדברים האלה, הצינ מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין שום דבר.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה ציני לחלוטין, גם בהתנהגות שלך כלפי כל מי שהיה פה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין,   : מר מיכאל רייזמן

 

ית לטרפד לאנשים אחרים סיימת כאן שתי שנים של קדנציה, והלכת וניס מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                        עיריית רעננה
 10.2.2021ישיבת מועצה מן המניין 

 

 77 
 

 בסיעה שלך. 

 

 אתה לא מבין שום דבר בלנהל דברים.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה ציני לחלוטין, אתה המצאת את הפטנט הזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יודע איך מנהלים דברים.  : מר מיכאל רייזמן

 

אני   –ממך לקום, להגיד  המצאת את הפטנט הזה, ואני חושב שהדבר הכי נכון  מר חיים ברוידא: 

 צריך להתפטר מהמועצה, ולא לשבת פה, 

 

 יש לי הפתעה בשבילך, לא, לא,  : מר מיכאל רייזמן

 

 ולבוא אחר כך הפוך, מיכאל,  מר חיים ברוידא: 

 

 יש לי הפתעה בשבילך.   : מר מיכאל רייזמן

 

שאתה שומע מצוין,   ואם, ואם בעניין הזה של האוזניים, אתה יודע, אני יודע מר חיים ברוידא: 

 זה לא היה, זה היה ב... חיים, חיים זה לא, זה היה כדי להצחיק, ולא כדי...  

 

בדיוק כמו שאמרת בתחילתה של הקורונה, על אותם אנשים שלא יודעים איך  : מר מיכאל רייזמן

 קוראים להם .  

 

 אתה ציני,  מר חיים ברוידא: 
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 זה גם אתה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה ציני לחלוטין.   וידא: מר חיים בר

 

 זה גם הציניות שלי.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה ציני לחלוטין.   מר חיים ברוידא: 

 

אתה שאמרת על אנשים, שבקושי שיודעים איך קוראים לעצמם, אתה מדבר  : מר מיכאל רייזמן

 על ציניות. 

 

 אתה צריך לעזוב את מועצת העיר,  מר חיים ברוידא: 

 

 תתבייש לך. : מר מיכאל רייזמן

 

אתה צריך לעזוב את מועצת העיר, כי אתה עשית את הכול, את הכול את   מר חיים ברוידא: 

 הכול, 

 

 אתה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 ואני רוצה להגיד לך דבר אחד, להגיד לך דבר אחד, מיכאל, לא יעזור לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 אין לך כבוד לאנשים מבוגרים,  : מר מיכאל רייזמן
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 לא יעזור לך, מיכאל,   חיים ברוידא:  מר

 

 אין לך כבוד,   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, הכבוד הוא צריך להיות שלך,  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא ראש עיר, אתה לא הבנת,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה ניסית לסחוט ממני הבטחות וג'ובים,   מר חיים ברוידא: 

 

 לא ראש עיר. אתה לא הבנת, אתה  : מר מיכאל רייזמן

 

איך אתה יכול לשבת עכשיו מולי ולהגיד את הדברים האלה? אתה, אתה   מר חיים ברוידא: 

שניסית למנוע משתי הבנות שהלכו איתך לכל אורך הדרך, למנוע מהן להגיע אל הנהר, אתה לא  

 –לי  מתבייש? תגיד לי, אני חייב לענות לך, אני לא יכול לא לענות לך. אתה שישבת בישיבה ואמרת

צריך להדיח את אנה פוזמנטר, אתה היום מדבר? אתה מדבר על הוועדות שעשית אפס מפגשים? על  

 מה? אתה לא מתבייש? אתה לא מתבייש, תגיד לי? אתה לא מתבייש מיכאל רייזמן?

תסתכל לי בעיניים, ניסית לסחוט אותי כל כך הרבה פעמים. אוקיי, די. אוקיי, יאללה. הייתי חייב 

 ך, כי אתה יודע, זה כבר... אוקיי. אוקיי. בסדר. לענות ל

 

 בחירת גב' ענבר הוכברג, מה? כן, רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 )דיבורים מחוץ למיקרופון( 
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אני מסכים איתך, בשביל זה גם הרמתי את הקול שלי, כי זה כבר הגיע לרמה,   מר חיים ברוידא: 

 שאני כבר לא יכולתי לסבול. 

 

 . שומעים? כאל, אולי אתה יכול לספר סיפורים לחדשיםמי מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא, שישמעו אותך, חיים, שישמעו אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

מה שנקרא הוותיקים, אנחנו הוותיקים שיושבים פה, וואלה, אולי יש  אנחנו מר חיים גולדמן: 

ו פה, ובחמש השנים פה חבר'ה שיושבים פה פעם ראשונה במועצת העיר, אבל אנחנו כבר ישבנ

הקודמות ישבתי, ואתה יודע מה? דיברת על לא לדבר לגופו של אדם, לא להעליב, לא להתייחס באופן 

 ענייני. אתה יודע, ואני יודע מה היה פה בקדנציה הקודמת. אז אתה יודע מה? תחסוך לנו. 

 

ור לזה שאני יושב חיים, סליחה, אני לא מבין מה זה קשור בכלל. מה זה קש : מר מיכאל רייזמן

בתור יושב ראש ועדת מכרזים, ויושב חבר מועצה בוועדת המכרזים, שמנהל את הישיבה תוך כדי  

שינה במיטה, ונרדם בישיבה בזום, וצריכים להתקשר אליו בשביל להעיר אותו, ככה מתנהלת 

 הישיבה. ואלה האנשים שימשיכו לנהל את הוועדה. לעומת זאת, 

 

 אל, מיכ מר חיים ברוידא: 

 

לעומת זאת, אנשים מנכ"ל העירייה, שלא הגיע לישיבות הוועדה, מכיוון   : מר מיכאל רייזמן

אני כל כך סומך עליך, אתה כל כך עושה בצורה הכי   –שהוא צריך להגיע, אתה יודע מה הוא אמר לי? 

 מקצועית שיש, כן? ולכן אני מוצא לנכון לא להגיע, זה אומר לי מנכ"ל העירייה. 

 

 מיכאל,  ים ברוידא: מר חי
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ועכשיו פתאום, ברגע אחד, אני לא מספיק טוב. אני לא טוב לעיריית רעננה,   : מר מיכאל רייזמן

 אני לא טוב... אני נבחר ציבור. 

 

מיכאל, אתה לא מהיום בפוליטיקה, ואתה יודע טוב מאוד שיש אופוזיציה   מר חיים גולדמן: 

ת של חברי מועצה,  ואתה יודע טוב מאוד שהחלטוויש קואליציה, ואתה יודע טוב מאוד, רגע, 

 בוועדות השונות, הן גם כן הולכות לפי פוזיציה, גם שלך, גם של כולנו פה,  

 

 לא, שלי לא.  : מר מיכאל רייזמן

 

 ולכן,  מר חיים גולדמן: 

 

 שלי לא, אולי שלך.   : מר מיכאל רייזמן

 

הוא לא יושב   –ראש ועדה, ומי שלא ולכן, מי שיושב בקואליציה, הוא יושב  מר חיים גולדמן: 

 ראש ועדה, זה נורא פשוט. 

 

 אתה טועה, אתה טועה.   : מר מיכאל רייזמן

 

 בחייאת רבאק, שמע, אנחנו לא ילדים קטנים.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא יושב,  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, אני הייתי שותק.   מר חיים ברוידא: 
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 הפכת פוזיציה, מיכאל? איך ...הנה,  מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא הפכתי פוזיציה.   : מר מיכאל רייזמן

 

 לפני חודש ישבת בכסא הזה, ואתה היית מדבר לגמרי אחרת,  מר חיים גולדמן: 

 

 חיים, אני לא,   : מר מיכאל רייזמן

 

 פתאום עברת לכיסא ההוא, אתה מדבר לגמרי אחרת ממה שישבת פה.   מר חיים גולדמן: 

 

 חיים, סליחה,   : ןמר מיכאל רייזמ

 

 מיכאל, אני רוצה להגיד משהו,   גב' דרורה כהן: 

 

 כל אותם דברים,   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל,   גב' דרורה כהן: 

 

 אתה רוצה שאני אביא לך הקלטות?  מר חיים גולדמן: 

 

 כל אותם דברים, חיים,   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, אני רוצה להגיד משהו,   גב' דרורה כהן: 
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 אנחנו מכירים לא מהיום,   : מר מיכאל רייזמן

 

 אנחנו לא ילדים קטנים,   מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו מכירים לא מהיום,   : מר מיכאל רייזמן

 

 בדיוק,   גב' דרורה כהן: 

 

 ואתה יודע בדיוק שאני ענייני,  : מר מיכאל רייזמן

 

 מה זה ענייני,   מר חיים ברוידא: 

 

 קואליציה, ואין אופוזיציה, אצלי אין  : מר מיכאל רייזמן

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 איזה ענייני, ניסית לסחוט את ראש העיר, לקבל סגן בשכר.   מר אילן כהן:

 

 אני ענייני לחלוטין.   : מר מיכאל רייזמן

 

 איזה ענייני?   מר אילן כהן:

 

 ענייני לחלוטין. בכל דבר.   : מר מיכאל רייזמן
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 י מסיים עם זה, אתה ניסית בשיטתיות לסחוט אותי, מיכאל, אנ מר חיים ברוידא: 

 

 אפילו אותי,  מר חיים גולדמן: 

 

כל ישיבת מועצה, וזה נגמר, בגלל זה העובדה שאתה יושב שם. ואם היה לך  מר חיים ברוידא: 

מיכאל, אני מסיים עם זה, אתה ניסית בשיטתיות לסחוט אותי, כל ישיבת מועצה, וזה נגמר,   הכבוד,

 העובדה שאתה יושב שם. אם היה לך כבוד,  בגלל זה 

 

 תעבור למנטרה אחרת.   : מר מיכאל רייזמן

 

 היית צריך לקום ולשים את הנעליים וזהו זה.   מר חיים ברוידא: 

 

 תעבור למנטרה אחרת.   : מר מיכאל רייזמן

 

 לא לעבור למנטרה אחרת.   מר חיים ברוידא: 

 

 מענו את זה כבר.  תעבור למשהו אחר, זה כבר ש : מר מיכאל רייזמן

 

 הפוליטיקה הזאת נגמרה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה נדוש.  : מר מיכאל רייזמן

 

 זה לא נדוש.  מר חיים ברוידא: 
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 זה נדוש.  : מר מיכאל רייזמן

 

 זה הדבר הכי חמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 מה שאתה אומר, זה נדוש כבר, אדוני,   : מר מיכאל רייזמן

 

 קטנה מאוד. אנחנו עוברים הלאה. למשהו משמח.  תרומתך, מר חיים ברוידא: 

 

חבר'ה, תקשיבו, לפחות לגבי ועדת מכרזים, אני חייבת להיות ישרה, מיכאל    גב' דרורה כהן: 

ניהל את הוועדה בטוב טעם, בשכל ישר, עם הכנה מדוקדקת, הוא בא בקיא בפרטים, אני הצדעתי לו  

 לזרוק את התינוק עם המים, מה שמגיע לו נפרגן,   אחרי כל ישיבה, שעוד הייתה בזום. אז לא צריך

 

תסלחי לי, דרורה, את בסך הכול היית חותמת גומי. את היית שם בוועדה,  מר חיים גולדמן: 

 בשמירות, כשפותחים את המעטפות, 

 

חיים, אתה אומר משהו שהוא לא נכון. חיים, תתבייש, אתה לא היית  : מר מיכאל רייזמן

 מה היה שם, תתבייש לך.   בוועדה, אתה לא יודע

 

 הוא לא שיתף בוועדה.   מר חיים גולדמן: 

 

 חברי ועדה, מיכאל,   מר חיים ברוידא: 

 

 תשאל את היועצת המשפטית, שהייתה בכל, תשאל אותה אם זה מה שהיה.   : מר מיכאל רייזמן
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א באו מיכאל, אני אמשיך ואטיף לך, אתה יושב פה לבד, חברי מועצת העיר ל מר חיים ברוידא: 

 לוועדה, כי אתה זלזלת בהם, וצעקת עליהם. אתה האיש, 

 

 חיים, חיים,  : מר מיכאל רייזמן

 

 שלא יכול להגיד מילה אחת,   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא היית בשום ועדה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אני יכול להגיד לך מה אנשים אמרו, מיכאל ,  מר חיים ברוידא: 

 

 יודע כלום,  אתה לא  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, אתה צריך לקום, להגיד סיימתי, ולהתפטר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יודע כלום, אתה לא מבין כלום.   : מר מיכאל רייזמן

 

 חיים, זה לא מכובד, מיכאל,   גב' דרורה כהן: 

 

 חיים, חיים,   מר אילן כהן:

 

 לא מכובד, הוא התחיל, לא מכובד.  מר חיים ברוידא: 
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חיים, ועדת המכרזים, צריך להגיד מילה, הכי גדולה, ושאפו ענק, לעופרה. כל    ילן כהן:מר א

 העבודה שהיא עשתה, יישר כוח. 

 

 אוקיי, בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 בלעדיה לא היה זז כלום, הכול מתוקתק כמו שעון.    מר אילן כהן:

 

 חד משמעית.  מר חיים גולדמן: 

 

אני מתנצל בפני הציבור, אבל לא יכולתי   –, אני רוצה להגיד ככה אני מתנצל מר חיים ברוידא: 

לא לבוא ולהגיד לך, ולהסתכל לך בעיניים, כשאתה יושב מהצד הזה, ומטיף, כשהיית לפני חודש בצד  

 הזה והטפת. 

 

 חיים, אני לא מטיף, אתה אולי לא מבין, אני לא מטיף,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה הטפת.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מטיף לחלוטין, אני רק אומר, שנושא הנקמנות, וחוסר השקיפות,   : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה יושב שם רק,   מר חיים ברוידא: 

 

 נושא הנקמנות וחוסר השקיפות, זה מה שעומד מול עיניך.  : מר מיכאל רייזמן

 

 השקיפות היא הכי גדולה .  מר חיים ברוידא: 
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 ם שקיפות,  אין לך שו : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה,  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה אומר שקיפות, אתה לא שקוף בכלל.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אולי די עם זה?     :דוברת

 

   אתה אומר שקוף. : מר מיכאל רייזמן

 

 חלאס, חפרתם בראש, ציבור שלם מסתכל עליכם. די.    :דוברת

 

לחוק הרשויות המקומיות   15 לפי סעיףבחירת גב' ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר ללא שכר, . 13

  17והאצלת תפקידים וסמכויות על פי סעיף  1975 –ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה  ת)בחיר

לחוק זה. סמכויותיה של גב' ענבר הוכברג יוענקו לה כממונה על תחום התרבות, במקום התפקידים  

 והסמכויות שהוענקו למר מיכאל רייזמן.

 

  15אוקיי. בחירת גב' ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר ללא שכר, לפי סעיף  מר חיים ברוידא: 

והאצלת תפקידים   1975 –)בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה לחוק הרשויות המקומיות, 

לחוק זה. סמכויותיה של גב' ענבר הוכברג יוענקו לה כממונה על תחום  17וסמכויות על פי סעיף 

 . אנחנו נעבור להצבעה.  דים והסמכויות שהוענקו למר מיכאל רייזמןהתרבות, במקום התפקי

לחוק הרשויות המקומיות,  15מי בעד מינוי גב' ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר ללא שכר, לפי סעיף 

  17והאצלת תפקידים וסמכויות על פי סעיף  1975 –)בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 
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גב' ענבר הוכברג יוענקו לה כממונה על תחום התרבות, במקום התפקידים לחוק זה. סמכויותיה של 

 ? מי בעד?  והסמכויות שהוענקו למר מיכאל רייזמן

 

 בעד, מכל הלב.    גב' דרורה כהן: 

 

 אוקיי, מועצת העיר מאשר את מינוי גב' ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר.   מר חיים ברוידא: 

 

 תהיי לאלפי רבבה.  אחותנו, בהצלחה, מר חיים גולדמן: 

 
 :הצבעה

 13 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

לפי  בעד מינויה של גב' ענבר הוכברג כסגנית ראש העיר ללא שכר,  מועצת העיר החליטה פה אחד

והאצלת   1975 –)בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה לחוק הרשויות המקומיות,  15סעיף 

לחוק זה. סמכויותיה של גב' ענבר הוכברג יוענקו לה כממונה על  17עיף תפקידים וסמכויות על פי ס

   . תחום התרבות, במקום התפקידים והסמכויות שהוענקו למר מיכאל רייזמן

 
 

 אני רוצה גם להגיד כמה מילים, כמה, למה את מסתכלת עליי ככה בבהלה?    גב' גלי שחר:

 

 שות של שמונה.  זה בסדר, מיכל, מקרבים אותך לחד  מר ארז ברט: 

 

ענבר היקרה, אני חושבת שבאמת יום חגיגי, מרגש. אני חושבת שזו התרגשות   גב' גלי שחר:

כפולה, כי ענבר היא לא רק בחורה נמרצת שמביאה, באמת, רוח חדשה לעירייה, היא גם אישה, והיא 

2 2 
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 גם צעירה.

חברת מועצה חדשה, מיכל, דווקא בשבוע שבו אנחנו מדברים על אלימות נגד נשים, אז נכנסה לנו 

ואנחנו ממנים סגנית ראש עיר אישה, ואני חושבת שזה מסר ציבורי חשוב, ואני מאמינה בך ואני  

 יודעת שאת תביאי רוח חדשה לאגף התרבות, ובאמת זכינו בך. שיהיה לך הרבה הרבה בהצלחה.  

 

 תודה רבה.   :גב' מיכל ברם

   )מחיאות כפיים(

 

 וצה גם להגיד משהו, חיים. אני ר : מר מיכאל רייזמן

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

כדי שתבינו את הלך המחשבה של בן אדם, אז אני לא עובד בשום יצר   : מר מיכאל רייזמן

 נקמנות, אני חושב שהיא אישה ראויה, לכן גם הצבעתי בעד, ואני מאחל לך המון הצלחה, ענבר.  

 

טוב, אז ערב טוב לכולם,  יכה את זה מאוד. תודה רבה, מיכאל, אני מער : ענבר הוכברג גב'

 ראשית אני רוצה להודות לכל חברות וחברי המועצה, על הבעת התמיכה והאמון, זה לא מובן מאליו. 

זה ערב מאוד מרגש עבורי, ברמה האישית, וגם עם נקודת ציון ציבורית חשובה, גדי נגע בזה, אבל אני  

 אציין את זה בכל זאת.  

, אמא לשני ילדים קטנטנים לסגנית ראש  34רעננה, מתמנה אישה צעירה, בת זאת פעם ראשונה שב

עיר. בעיניי, המינוי הזה הוא עוד נדבך ופריצת דרך פוליטית עבור נשים צעירות, שהרבה פעמים לא 

 זוכות להיות בעמדות מפתח בפוליטיקה המקומית. 

רענני בהנהלת העיר, ובפרט לייצג  אני רואה בכך זכות גדולה, לצד אחריות כבדה, לשרת את הציבור ה

את קהילת ההורים והאנשים הצעירים, שאני רואה בעצמי כנציגה שלהם, והמטרה שלי היא באמת 
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 להגדיל את החשיפה לעשייה העירונית הענפה שנעשית, ולא תמיד, 

 

 אבל תזכרי גם אותנו, הגמלאים.   גב' דרורה כהן: 

 

לצד תיק או מובהקת מספיק, לאוכלוסייה הזאת.  בטח. ולא תמיד מוצגת, : ענבר הוכברג גב'

שני העולמות הללו  . הגיל הרך שאני מחזיקה בו מזה כשנה אני שמחה לקבל גם את תיק התרבות

קרובים מאוד לליבי ודווקא בימים אלה, שעולם התרבות בארץ וגם בעירנו כמעט ונדם, יש לנו את 

נה, ולראות איך אנחנו מעדכנים, מחדשים הזמן לחשוב, לבנות, ולתכנן את היום שאחרי הקורו

 .ומביאים לרעננה תרבות קצת אחרת

אני מודה לראש העיר על האמון ומבטיחה לעבוד בשיתוף פעולה לאורך הדרך. תודה לגלי שחר אפרת  

שותפות שהיא הבאש ובמים, תודה על  –חברתי ושותפתי לסיעה, שאנחנו כבר שנתיים צועדות יחד 

 ת פוליטית. כבר מזמן מעבר לברי

, שיושב כאן  נימה אישית יותר, אני רוצה להודות למשפחתי היקרה, וראשון בחשיבותו לטל בן זוגיב

, אני  שבלעדיו באמת לא הייתי יכולה להשקיע כל כך זמן בעשייה הציבורית שלי מאחור בקהל,

תודה על הרבה  ותודה על מי שאתה עבורי, סלע יציב, איתן ותומך.  מתנצלת שאני ככה עם הגב אליך,

   ערבים של "משימות ילדים" שלא תמיד מתחלקות באופן שוויוני אבל תמיד מלוות מצידך בחיוך.

 

 עכשיו בכלל, אני אומר לך...  מר חיים ברוידא: 

 

להורי לאחיי היקרים ושאר בני המשפחה המורחבת והחברים שהולכים איתי   : ענבר הוכברג גב'

, שלא נמצאים פה היום, כי בשעה  הקטנטנים שלי יעלי ויואב דרך ארוכה. ואחרונים חביבים לשני

משלמים את המחיר על  גם לפעמים וצריכים ללכת לישון מוקדם, ו טובה מחר הם חוזרים לגנים

היא  עבורי, היותי "אמא עסוקה" אבל אני בטוחה שכשיגדלו יבינו שהעשייה החברתית והציבורית 

 דרך חיים.
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אחריות וברגישות הנדרשת, לסייע ולקדם את העיר שלנו בפרט אני מבטיחה למלא את התפקיד ב

לסייע במיצובה של רעננה כעיר  , ובכלל, הקורונה והשלכותיה לא פסחו עלינובתקופה זו, בה אתגרי 

תודה  .2021-דיניות עירונית שמותאמת ל מובילה, חדשנית, שרואה את התושבים במרכז ומקדמת מ

 רבה לכם. 

 )מחיאות כפיים( 

 

תודה רבה רבה רבה, ומחירי בייבי סיטר אני אסגור איתך אחר כך... ענבר,   יים ברוידא: מר ח

אין לי שום ספק, אני מכיר אותך כבר, בעשייה שלך, אין לי שום ספק שרעננה זוכה למישהי שבאמת 

 תקדם את הדברים, ובאה באמת כדי לקדם, ומזל טוב הכי גדול שיכול להיות בעולם, אז תודה רבה.  

 

 תודה.  : ענבר הוכברג 'גב

 

 הנחת הסכמים קואליציוניים על שולחן המועצה.. 14

 

אנחנו מניחים הסכמים קואליציוניים על שולחן המועצה. הנספחים   מר חיים ברוידא: 

 להסכמים נשלחו לכם מבעוד מועד, אין הצבעה, מדובר בהנחה בלבד. אנחנו ממשיכים הלאה.  

 

ת ראש העיר  לחוק הרשויות המקומיות )בחיר 17 ם על פי סעיףאישור האצלת סמכויות ותפקידי. 15

 למר אלי אלוש כממונה על המרכז לעסקים, חדשנות ויזמות. 1975 –וסגניו וכהונתם(, תשל"ה  

 

לחוק הרשויות המקומיות   17ותפקידים על פי סעיף אישור האצלת סמכויות  מר חיים ברוידא: 

למר אלי אלוש כממונה על המרכז לעסקים,   1975 –ה )בחירות ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"

אנחנו עוברים להצבעה, מי בעד האצלת סמכויות ותפקידים לאלי אלוש? מי נגד?   .חדשנות ויזמות

 בעד, אוקיי, פה אחד. 
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 :הצבעה

 13 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

לחוק הרשויות  17סעיף  אישור האצלת סמכויות ותפקידים על פיעל מועצת העיר החליטה פה אחד 

למר אלי אלוש כממונה על המרכז   1975 –המקומיות )בחירות ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

 . לעסקים, חדשנות ויזמות

 

 אלי, שיהיה לך מזל טוב,   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.   מר אלי אלוש:

 

ת גדולה. אני יודע, אני זה תפקיד שדורש המון המון עבודה, וזאת אחריו מר חיים ברוידא: 

ניסיתי לעשות את זה לבד, זה קשה. אבל אין לי שום ספק שאתה תעשה את זה באופן הכי הכי טוב,  

 ותודה רבה על זה שאתה לקחת את האתגר הזה.   

 

 תודה לך.   מר אלי אלוש:

 

 אני רוצה לברך אותו, אדוני ראש העיר.   מר אילן כהן:

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

לחברי וידידי, חבר המועצה, עורך דין אלי אלוש, אני שמח שהוא הצטרף   לן כהן:מר אי
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 בחזרה לקואליציה, ונאמין שיהיה לנו שיתוף פעולה פורה, אני מאחל לך בהצלחה. 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

  לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר 17אישור האצלת סמכויות ותפקידים על פי סעיף . 16

לגב' מיכל ברם בתחום התזונה, אורח חיים בריא וקידום ספורט   1975 –וסגניו וכהונתם(, תשל"ה  

 הישגי יחידני.

 

לחוק הרשויות המקומיות   17סמכויות ותפקידים על פי סעיף  אישור האצלת מר חיים ברוידא: 

אורח חיים   לגב' מיכל ברם בתחום התזונה, 1975 –)בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

. אנחנו עוברים להצבעה, מי בעד? את יכולה להצביע, מיכל, מותר  בריא וקידום ספורט הישגי יחידני

 לך להצביע. מיכאל? נגד? מי נגד? מי נמנע? מיכאל נמנע.

 
 :הצבעה

  12 –בעד 

  0 –נגד 

 1 –נמנע 

 החלטה: 

לחוק   17על פי סעיף  סמכויות ותפקידים ברוב קולות על אישור האצלת מועצת העיר החליטה 

לגב' מיכל ברם בתחום   1975 –הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

 התזונה, אורח חיים בריא וקידום ספורט הישגי יחידני

 

 בשם כולם בהצלחה מיכל, האדם הנכון במקום הנכון.    :דובר

 

 שאנשים פה,  אין שום ספק, זה באמת כיף לראות  מר חיים ברוידא: 
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 גם נעבוד איתה בשיתוף פעולה.   מר אילן כהן:

 

אין שום ספק. יש לה פה מישהו אלוף הארץ ברכיבה על סוסים. אתה, אולי   מר חיים ברוידא: 

הארץ ברכיבה על סוסים, הוא רענני, קחי בחשבון, זה חלק אתה תרכב על סוס, רחמים. יש לנו, אלוף 

 מה... 

לחוק הרשויות המקומיות )בחירת ראש העיר   17ת ותפקידים על פי סעיף ו אישור האצלת סמכוי. 17

 למר חיים גולדמן בתחום ההנדסה.  1975 –וסגניו וכהונתם(, תשל"ה  

 

לחוק הרשויות   17האצלת סמכויות ותפקידים על פי סעיף אוקיי, אישור  מר חיים ברוידא: 

. למר חיים גולדמן בתחום ההנדסה 1975 –המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

אני נועל את הישיבה הזו ועובר למליאת בניין   אני עובר להצבעה, מי בעד? אוקיי, כולם בעד, פה אחד.

 עיר. 

 :הצבעה

  13 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 ת לחוק הרשויו 17האצלת סמכויות ותפקידים על פי סעיף מועצת העיר החליטה פה אחד על אישור 

 למר חיים גולדמן בתחום ההנדסה.  1975 –המקומיות )בחירת ראש העיר וסגניו וכהונתם(, תשל"ה 

         
 ______________________          ____________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                 

 מנכ"ל העירייה          ראש העיר         


